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مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب هرمزگان با اشاره به اجرای پروژه جدید 
آبرسانی در هرمزگان، از تامین آب شرب جمعیتی بالغ بر 40 هزار نفر در 
دو شهر و 29 روستای شهرستان های بندرعباس و خمیر از خط انتقال 
آب شیرین کن خلیج فارس تا سال آینده خبر داد.عبدالحمید حمزه پور 
با بیان اینکه سهم هرمزگان از خط انتقال آب شیرین کن خلیج فارس در 
حال افزایش است، تصریح کرد: با توجه به همجواری شهرستان خمیر و 
بندرعباس با سایت و خط انتقال آب شیرین کن خلیج فارس و عبور خط 
انتقال از این دو شهرستان، شرکت آب و فاضلاب هرمزگان با هدف رفع 
مشکلات کم آبی، در حال افزایش ظرفیت استفاده از این خط انتقال است.

وی ادامه داد: بندرخمیر و روستاهای مسیر به عنوان اولین مناطق بهره 
مند از آب تولیدی آب شیرین کن خلیج فارس بودند، ادامه داد: روستای 
رضوان در شهرستان بندرعباس دومین منطقه بهره مند از خط انتقال 
خلیج فارس بود که سال گذشته به این خط متصل شد و تنش آبی حاکم 
بر آن مرتفع و مردم از آب شرب پایدار بهره مند شدند.به گفته حمزه پور، 
شرکت آب و فاضلاب هرمزگان در ادامه استفاده از ظرفیت های پیش 
بینی شده، در آینده برای تامین آب شهر علوی و 9 روستای مجتمع کشار 
شهرستان خمیر از این خط انتقال برنامه ریزی کرده و عملیات اجرایی 
خط انتقال نیز توسط سرمایه گذار آغاز شده است.مدیرعامل شرکت آب 
و فاضلاب هرمزگان افزود: برای تامین نیاز آبی مشترکین شهر علوی و 

مجتمع کشار، 21 کیلومتر خط انتقال توسط سرمایه گذار اجرا خواهد شد. 
وی پیشرفت فیزیکی اجرای این خط انتقال را 30 درصد اعلام کرد.وی 
همچنین از اجرای زون دیگر خط انتقال آب خلیج فارس برای تامین آب 
یک شهر و 12 روستای واقع در شهرستان بندرعباس خبر داد و گفت: برای 
تامین نیاز آبی این مناطق نیز 28 کیلومتر خط انتقال با اعتباری بالغ بر 
1400میلیارد ریال احداث می شود.حمزه پور همچنین به عملیات احداث 
2 باب مخزن با ظرفیت هر کدام یکهزار متر مکعب در طول اجرای خطوط 
انتقال اشاره کرد و گفت: برای احداث این تعداد مخزن اعتباری بالغ بر 
360 میلیارد ریال پیش بینی شده است.مدیرعامل آبفا افزود: با اجرای این 
خط، شهرهای تازیان و علوی و روستاهای تهلو، انگوران، چاه گود، کشار 
بالا، کشار چمردان، کشار دوستنی، کشار زیر، کشار سرگپ و چاه لیمو در 
شهرستان خمیر و روستاهای بنوبند، بنوبند پاسنگ، شهرو، چاهو، بلندو، 
سودرو، گربند، محمدآباد، قلات بالا، قلات پائین، کنارو و محمد شمسی در 
شهرستان بندرعباس از محل آب شیرین کن خلیج فارس تامین آب می 
شوند.وی همچنین با قدردانی از توجه ویژه دولت به حل تنش آبی استان 
هرمزگان ادامه داد: هم دلی و هم افزایی موجود که با حمایت های ویژه 
دولت و پشتیبانی های وزارت نیرو و استاندار پرتلاش هرمزگان همراه است، 
آینده روشنی پیش روی تامین آب هرمزگان است که امیدواریم این پروژه 

بزودی تکمیل و وارد مدار بهره برداری شود.

آبِ آب شیرین کن خلیج فارس به ۲ شهر و ۲۱ روستای 
هرمزگان می رسد 

بازار، محل مقابله با قاچاق نیست

 ناو بندرمکران ناو بندرمکران
 میزبان مسابقات ملی  میزبان مسابقات ملی 
ورزش های دریایی  ورزش های دریایی  
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بر اساس نتایج ارزیابی ها  در بیست و ششمین جشنواره شهید رجایی هرمزگان که با حضور حجت الاسلام 
و المسلمین عبادی زاده نماینده ولی فقیه در هرمزگان و امام جمعه بندرعباس، "مهدی دوستی" استاندار و 
جمعی از مدیران نهادها و دستگاه های اجرایی استان هرمزگان در سالن فرهنگسرای طوبی بندرعباس برگزار شد، 
دستگاههای برتر در محور های مختلف مورد تجلیل قرار گرفتند بر این اساس : معاون هماهنگی امور اقتصادی 
و توسعه منطقه ای، مدیرکل دفتر فنی استانداری هرمزگان ،فرمانداران و بندرعباس میناب به عنوان فمدیران و 
فرمانداران برتر انتخاب شدند . در شاخص های عمومی و اختصاصی در گروه زیربنایی، شرکت برق منطقه ای، در 
سلامت و رفاه،اداره کل  تعاون، کار و رفاه اجتماعی ، در گروه تولیدی و خدماتی، اداره کل صنعت معدن و تجارت ، 
در گروه اقتصادی، اداره کل گمرکات ، در گروه عمومی و امنیتی ، اداره کل ثبت احوال، در ایجاد امنیت قضایی اداره 
کل ثبت اسناد و املاک ، در اجرای قانون حمایت از خانواده و جوانی جمعیت ، تامین اجتماعی ، در کسب رضایت 
مردم شرکت توزیع برق ، در اجرای شعار سال نیز سازمان جهاد کشاورزی، در شاخص ایجاد اشتغال، اداره کل 
شیلات، در بهبود فضای کسب و کار اداره کل امور  اقتصادی و دارایی، در اجرای سیاست های اقتصاد مقاومتی، اداره 
کل بتادر و دریانوردی،در توسعه مسکن نیز اداره کل راه و شهرسازی، در حل مشکلات استان با نوآوری شرکت گاز، 
در اطلاع رسانی و تبیین افکار عمومی ،اداره کل بهزیستی و در بخش تعامل ملی اداره کل  حمل و نقل و راهداری 
هرمزگان برترینهای جشنواره شهید رجایی استان لقب گرفته و از مدیران آنان تجلیل به عمل آمد . دادگستری 
هرمزگان، دادستانی مرکز استان، اداره کل اطلاعات، اداره کل بازرسی و دیوان محاسبات نیز در محور تامین امنیت 
عمومی و قضایی،  حقوق شهروندی و نظارت و مبارزه با فساد رتبه های برتر را از آن خود کردند.سپاه امام سجاد)ع(،  
نیروی دریایی سپاه و فرماندهی انتظامی هرمزگان در محور حفاظت از سرزمین، پاسداری از ارزش ها،  آرامش جامعه 

و کمک به خودکفایی و توانمندسازی جامعه مورد تجلیل قرار گرفته و برتر معرفی شدند.

نتایج جشنواره شهید رجایی در هرمزگان اعلام شد : 

برگزیدگان مورد تجلیل قرار گرفتند
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واگذاری ۶ هزار قطعه زمین به 
روستاییان در هرمزگان 

مدیر کل بنیاد مسکن هرمزگان گفت: تا کنون 
بیش از 6 هزار قطعه زمین به روستاییان واگذار 
شده است. شهریار نوری زاده افزود: این زمین ها 
و  باشد  نشده  پر  آن ها  فرم »ج«  افرادی که  به 
وی  می شود.  داده  باشند  نداشته  مالکیت  سند 
ازدواج  تازه  که  و کسانی  زوج های جوان  گفت: 
کرده اند هم در اولویت واگذاری زمین روستایی 
هستند.افراد می توانند به اداره های شهرستان های 
مربوطه مراجعه و نام نویسی کنند.به افرادی هم 
که توان ساخت واحد مسکونی را ندارند تسهیلات 
بهسازی پرداخت می شود.مدیر کل بنیاد مسکن 
استان افزود: این تسهیلات 200 میلیون تومان 
با کارمزد ۵ درصد و مهلت پرداخت آن بیست 
و  هزار  سه  سالانه  میانگین  طور  است.به  ساله 
هرمزگان  روستا های  در  مسکونی  واحد  پانصد 

ساخته می شود.

عرضه نوشت افزار و لوازم مدرسه 
با تخفیف در نمایشگاه بندرعباس 

نمایشگاه فروش پائیزه هرمزگان ویژه بازگشایی 
است  برگزاری  درحال  بندرعباس  در  مدارس 
رئیس اداره اصناف و تشکل های صنفی سازمان 
این  غرفه   280 در  گفت:  هرمزگان  صمت 
افزار، کیف، کفش، پوشاک و  نمایشگاه، نوشت 
فرم مدارس عرضه شده است.اصغر رکن الدینی 
برای  نمایشگاه  این  غرفه   80 از  بیش  افزود: 
که  است  شده  گرفته  نظر  در  مدارس  پوشاک 
آن  در  مستقیم  عرضه  برای  تولیدی  واحد های 
شرکت کرده اند.وی گفت: کالا های عرضه شده 
به  تخفیف  درصد  تا20  با10  نمایشگاه  این  در 
شهروندان عرضه می شود. رئیس اداره اصناف و 
تشکل های صنفی سازمان صمت هرمزگان افزود: 
این نمایشگاه تا 2۵ شهریور از ساعت 16 تا 22 و 
سی دقیقه در محل دائمی نمایشگاه بین المللی 
بندرعباس واقع در سه راه جهانبار برپاست. امسال 
بیش از هر زمان دیگری پدران و مادران دانش 
اقلام  قیمت  نگران هستند.  و  آموزها مستاصل 
نوشت افزار به شدت بالا است و با جیب بیش 
از 70 درصد مردم همخوانی ندارد. بطوریکه حتی 
توان خرید این اقلام از دست فروش های کف 
بازار نیز برای بسیاری از خانواده ها امکان پذیر 
نمی باشد. اکثر خانواده ها معتقدند با خرید اقلام 
فانتزی و لوکس می توانند اشتیاق فرزندان خود 
به درس خواندن را افزایش دهند اما این روزها با 
نرخ های نجومی این اقلام، توان خرید خانواده ها 
به شدت کاهش یافته است و اکثر همان خانواده 
ها سعی می کنند با خرید اقلام ارزان تر از دست 
فروش ها لوازم مورد نیاز فرزندان خود را تامین 
کنند. این روزها بازگشایی مدارس با طعم گرانی 
کام بسیاری از خانواده های ایرانی را تلخ کرده 
بخواهد  کاگر  پدر  یک  اگر  که  نحوی  به  است 
کفش  لوازم التحریر،  خود  فرزند  یک  برای  تنها 
و یونیفرم بخرد، باید رقمی حدود 2 میلیون و 
هشتصد هزار تومان یعنی چیزی نزدیک به 3۵ 
درصد از حقوق یک ماه خود را خرج لوازم مدرسه 
بر  این نمایشگاه علاوه  برگزاری  کند. ای کاش 
مرکز استان در شهرستانهای هرمزگان هم دایر 
نیاز  امکانات مورد  با حداقل  بتوانند  تا  می شد 

فرزندان را به مدرسه بفرستند 

خبر

بیمارستان ۱۶۰ تختخوابی میناب پایان امسال آماده بهره برداری است

معاون استاندار هرمزگان و فرماندار ویژه میناب گفت:  
بیمارستان 160 تختخوابی میناب که در دولت سیزدهم 
احیا شده، اکنون با پیشرفت فیزیکی افزون بر 6۵ درصد 

تا پایان امسال آماده بهره برداری است.مجید سلحشور، 
انجام  از کار در دولت قبلی  اینکه بخشی  با اشاره به 
شده اظهار کرد: این طرح بیمارستانی در دولت باتوجه 
ویژه استاندار هرمزگان مجدد احیا شد و افزون بر 2 هزار 
و ۵00 میلیارد ریال در سال گذشته به آن اختصاص 

یافت.
اجرای  سرعت  کرد:  اضافه  هرمزگان  استاندار  معاون 
بوده  خوب  میناب  تختخوابی   160 بیمارستان  طرح 
و رو به اتمام است که امید می رود تا پایان سالجاری 
برای بهره برداری و استفاده مردم حوزه شرق هرمزگان 

آماده شود.
سلحشور خاطرنشان کرد:  دومین بیمارستان میناب که 

پس از تکمیل مرکزی برای درمان ساکنان حوزه شرق 
استان خواهد شد و برای آموزش دانشجویان رشته های 

پزشکی نیز مورد استفاده قرار خواهد گرفت.
خرداد ماه امسال فرماندار میناب از افتتاح آن همزمان 
با سفر رئیس جمهور خبرداده و گفته بود : مقرر استاین 
پروژه در سفر رییس جمهور به استان هرمزگان به بهره 
برداری برسد که دستورات استاندار هرمزگان نسبت به 
اجرای دقیق مراحل کار سبب شده است تا بتوانیم با 
سرعتی که این پروژه به خود گرفته تا آن زمان آماده 
شود. اعتبارات زیادی برای این پروژه هزینه شده است 
که شاید برای تکمیل و تجهیز کامل با همه امکانات به 

1000 میلیارد تومان اعتبار بالغ شود.

توزیع واکسن های آنفلوآنزای ایرانی در هرمزگان
در  ایران  تولید  آنفلوآنزای  واکسن های  توزیع 
داروخانه های هرمزگان آغاز شد. سرپرست معاون غذا 
بزودی  گفت:  هرمزگان  پزشکی  علوم  دانشگاه  دارو  و 
نیز  فرانسه  و  هلند  تولید  خارجی  واکسن های  توزیع 
می شود.حامد  آغاز  استان  سراسر  داروخانه های  در 
ایرانی با قیمت 263 هزار تومان،  فلاح افزود: واکسن 
و  تومان  و ۵00  هزار  قیمت 296  با  هلندی  واکسن 
واکسن فرانسوی با قیمت 2۵1 هزار و ۵00 تومان در 
داروخانه ها عرضه می شود.وی از شهروندان خواست در 
صورت مشاهده هر گونه گران فروشی در زمینه عرضه 
واکسن آنفلوآنزا در داروخانه ها، مراتب از طریق شماره 
تلفن 190 در ساعات اداری و یا بصورت حضوری به 
اطلاع معاونت غذا و داروی استان رسانده شود.سرپرست 
معاون غذا و دارو دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان گفت: 
بالای  افراد  برای  ایرانی در حال حاضر  تزریق واکسن 
18 سال و واکسن های هلندی و فرانسوی برای سنین 

6 ماه به بالا مورد تائید است.فلاح بیان کرد: بهترین 
صورت  در  و  است  آبان  تا10  واکسن  تزریق  زمان 
عدم تزریق در زمان مناسب، تزریق آن تا پایان آذر 
و حتی دیرتر نیز بخصوص در افراد پرخطر توصیه 
می شود.وی خاطرنشان کرد: کودکان شش ماه تا پنج 
سال، بزرگسالان بالای۵0 سال، افراد دارای بیماری 
زمینه ای ریوی، قلبی، کبدی، خونی، دیابت، متابولیک 
و عصبی، افراد دارای نقص سیستم ایمنی و بیماران 
در  بارداری  قصد  که  افرادی  یا  باردار  افراد  پیوندی، 

فصول سرد سال دارند، افرادی که در خانه سالمندان 
زندگی می کنند و افراد بسیار چاق با شاخص توده بدنی 
آنفلوآنزا  واکسن  تزریق  اولویت  در  بالای40   )BMI(
علوم  دانشگاه  دارو  و  غذا  معاون  هستند.سرپرست 
پزشکی هرمزگان تصریح کرد: توصیه می شود کودکان 
شش ماه تا 9 سال که اولین بار است واکسن دریافت 
فاصله حداقل چهار هفته  به  واکسن  دُز  می کنند دو 

تزریق گردد و در کودکان بالای 9 سال و بزرگسالان 
تزریق یک دُز نیم میلی لیتری از واکسن کافی است.

فلاح عوارض شایع تزریق واکسن را درد و قرمزی محل 
تزریق، تب، خستگی، سردرد، بدن درد و تهوع عنوان 
کرد و گفت: نسبت به سایر واکسن های موجود، واکسن 
ایرانی 30 درصد اثربخشی بیشتر دارد و میزان آنتی ژن 

آن سه برابر بیشتر از سایر واکسن ها است.

اعضای هیات مرکزی نظارت
بر انتخابات مجلس در هرمزگان 

منصوب شدند 

انتخابات  بر  نظارت  استانی  هیات  اعضای 
در  اسلامی  شورای  مجلس  دوره  دوازدهمین 
هرمزگان معرفی شدند. بر این اساس اعضای 
۵ نفره هیات مرکزی نظارت برانتخابات مجلس 
شورای اسلامی در هرمزگان به ترتیب عبدالله 
صادقی )رئیس(، حجت الاسلام عباس متین 
رییس سابق دفتر شورای نگهبان در استان، 
حجت الاسلام احمد رضا باوقار )رئیس دفتر 
مذنبی  حسین  هرمزگان(،  سنت  اهل  امور 
بندرعباس(  سیاسی  فعالان  و  معتمدین  )از 
دادگستری(  )نماینده  علیمرادی  صادق  و 
هستند. عبدالله صادقی مسئول دفتر شورای 
نگهبان در هرمزگان گفت: همچنین هیات های 
نظارت های مراکز شهرستان ها در حال تشکیل 
شدن است. هیات های اجرایی انتخابات هم از 
13 مهر تشکیل می شود.انتخابات دوازدهمین 
ماه  اسفند  اسلامی، 12  شورای  مجلس  دوره 
مجلس  انتخابات  دوره  ششمین  با  همزمان 

خبرگان برگزار می شود.

سرانه مصرف برق خانگی
 در هرمزگان ۴ برابر میانگین 

کشوری

 2800 به  برق  مصرف  پیک  امسال  تابستان 
مگاوات رسید که چهار برابر میانگین کشوری 

است.
شرکت  مشترکان  خدمات  و  فروش  معاون 
 1900 حدود  گفت:  هرمزگان  برق  توزیع 
انرژی  مصرف  کل  درصد  معادل 70  مگاوات 
برق هرمزگان مربوط به مشترکان خانگی است 
که بیشترین مصرف انرژی را به خود اختصاص 

داده اند.
مهرداد حاجی زاده افزود: مصرف دیگر مشترکان 
تجاری،  صنعتی،  بخش های  در  هرمزگان 
کشاورزی و عمومی و اداری 900 هزار مگاوات 

برق مصرف کرده اند.
و  کشور  برق  کمبود  جبران  برای  گفت:  وی 
مدیریت مصرف انرژی، برنامه تشویقی و پاداش 
برای مشترکان خانگی اعمال شد که از خرداد 
ماه تاکنون 93 میلیارد تومان پاداش دریافت 
مشترکان  خدمات  و  فروش  اند.معاون  کرده 
شرکت توزیع برق هرمزگان با اشاره به اینکه تا 
دو هفته آینده، استان از فشار حداکثری مصرف 
تابستان  پایان  در  افزود:  می شود،  خارج  برق 
میزان همکاری هریک از مشترکان غیرخانگی 
را محاسبه کرده و طبق آن در طول سال پاداش 
هزار   762 هرمزگان  می کنیم.استان  پرداخت 
و490 مشترک برق دارد که از این تعداد 621 

هزار و 442 مشترک خانگی هستند.

درمان یک بیماری گوارشی با روشی جدید در هرمزگانخبر

بیماری کیست پانکراس بدون عمل جراحی باز و با روش 

آندوسونوگرافی )سونوگرافی داخلی( در مجتمع درمانی 
آموزشی پیامبر اعظم )ص( بندرعباس درمان شد.فوق 
تخصص گوارش دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان گفت: 
ناحیه  سانتیمتری   20 کیست  با  ساله   4۵ بیماری 
با روش  سر لوزالمعده که توان هضم غذا را نداشت 
گذاشتن  با  بیمار  کیست  و  درمان  آندوسونوگرافی 
افزود:  موسوی  حمیدرضا  دکتر  شد.  تخلیه  استنت 
دراین روش بیمار بدون نیاز به جراحی باز و پاره کردن 
دقیقه  فقط در 10  آندوسونوگرافی  با دستگاه  شکم 
درمان می شود. وی با اشاره به اینکه این روش درمانی 
می شود  اجرا  بندرعباس  و  تهران  شهر های  در  فقط 
افزود: با توجه به وجود دستگاه آندوسونوگرافی در مرکز 

آموزشی درمانی پیامبر اعظم )ص( این عمل در استان 
هرمزگان و در بیمارستان شهید محمدی در دسترس 
بیماران است. موسوی درباره مزایای این روش درمانی 
گفت: در عمل جراحی باز بیمار علاوه بر عوارض بیهوشی 
عمومی و جراحی باز که چندین ساعت طول می کشد 
ممکن است دچار عوارض بعد از عمل شده و همچنین 
بازگشت به شرایط عادی با تأخیر زمانی بیشتری است، 
از 10  کمتر  عمل  اندوسونوگرافی جدید  روش  در  اما 
دقیقه، بدون بیهوشی عمومی است و بیمار خیلی زود 
می تواند فعالیت های روزانه خود را از سر بگیرد و زمان 
بستری به حداقل زمان ممکن می رسد.وی افزود: این 

سومین مورد از این روش درمانی در هرمزگان است.

ثبت نام سیلندر گاز مایع برای برخی روستاهای بشاگرد غیرممکن است

رئیس شورای بخش گافر و پارامون شهرستان بشاگرد 
گفت: اهالی برخی روستاهای این بخش در شهرستان 
بشاگرد به علت نداشتن پوشش تلفن همراه مناسب و 
به تبع آن اینترنت دارای کیفیت و پایدار، امکان ثبت نام 

برای دریافت سیلندر گاز وجود ندارد.
علی نورانی افزود: آنتن دهی تلفن همراه در این بخش 

بسیار نامناسب بوده و حتی از اینترنت تنها نامی از 
آن وجود دارد. وی ادامه داد: حتی دانش آموختگان 
استخدامی  آزمون های  در  نام  ثبت  برای  بخش  این 
و  اینترنت مشکل داشته  این وضعیت  به خاطر  هم 
باز می مانند.رئیس شورای بخش گافر و پارامون اضافه 
کرد:  این مشکل بارها به مسوولان فناوری اطلاعات و 
ارتباطات و شرکت مخابرات منطقه هرمزگان منعکس 
شده تا برطرف سازند که امیدواریم چاره ای از سوی 

مسوولان برای این وضعیت اندیشیده شود.
نورانی تصریح کرد: گلایه های بسیاری وجود دارد که به 
مسوولان منتقل شده و امیدواریم نسبت به رفع آن ها 
اقدام شود.طبق اعلام مدیر منطقه پخش فرآورده های 
نفتی هرمزگان، از 20 شهریورماه عرضه سیلندر گاز 
امکان پذیر  سدف  سامانه  در  نام نویسی  با  فقط  مایع 
گاز  سیلندر  چهار  ماه  در  خانواده  هر  سهمیه  است؛ 

مایع به قیمت 279 هزار ریال برای هر کپسول است.
اینترنت در مرکز بخش گافر و پارامون کیفیت مناسب 
را نداشته و گاهی اهالی برای ارسال و دریافت تصویر 
در بستر اینترنت باید به مناطق مرتفع بروند.شهرستان 
کوهستانی بشاگرد در فاصله حدود 300 کیلومتری 
پارامون  و  گافر  بخش  و  شده  واقع  بندرعباس  شرق 

دارای هفت هزار و 260 نفر جمعیت است.
علاوه بر این در بسیاری مناطق روستایی استان نیز این 
مشکل همچنان پا برجاست .ضمن اینکه سامانه سدف 
نیز با اشکالات فراوانی روبروست و می طلبد نسبت به 

رفع مشکلات اقدام لازم به عمل آید . 
به نظر می رسد توزیع سیلندر گاز کما فی السابق تا 
زمان حل کامل معضلات سامانه ضروری است و تعیین 
ضرب الاجل زمانی با توجه به مشکلات موجود منطقی 

نباشد . 
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آزادی ۵۶ زندانی جرائم غیر عمد 
از زندان های هرمزگان 

از ابتدای سال تاکنون ۵6 زندانی جرایم غیرعمد 
آغوش خانواده  به  و  آزاد  زندان های هرمزگان  از 
گفت:  هرمزگان  زندان های  مدیرکل  بازگشتند. 
بدهی این افراد هزار میلیارد ریال بود که شاکیان 
از 192 میلیارد ریال بدهی این مددجویان گذشت 
کردند.مصطفی کیشانی افزود: 22 میلیارد ریال از 
بدهی زندانیان نیز از محل کمک های خیران و ستاد 
دیه پرداخت شد و بقیه هم از آورده مددجویان و 
تسهیلات بانکی تامین شده است.وی با اشاره به 
اینکه همه زندانیان آزاد شده مرد هستند گفت: 
3۵ نفر از مددجویان آزاد شده زندانی مهریه، شش 
نفر نفقه و 1۵ نفر محکومیت های مالی داشتند.

 ۵4 اکنون  افزود:  هرمزگان  زندان های  مدیرکل 
زندانی جرائم غیرعمد در زندان های هرمزگان به 
سر می برند که یک نفر آنان زن و مابقی مرد است.

کیشانی بدهی این مددجویان را بیش از 2 هزار 
میلیارد ریال اعلام کرد و از خیران و نیکوکاران 
استان خواست برای آزادی این افراد کمک کنند.

خیران می توانند برای مشارکت در آزادی زندانیان 
نیازمند، کمک های خود را از طریق شماره حساب 
کارت  شماره  ملی،  بانک   0106110031007
شماره  ملی،  بانک   6037991899936706
حساب 1400۵238143 بانک مسکن و شماره 
مسکن  بانک   628023134۵482748 کارت 
به نام ستاد دیه هرمزگان و یا شماره گیری کد 

دستوری # 7777076 *780 * واریز کنند.

پلمب ۱۰ آرایشگاه زنانه
 در بندرعباس 

آرایشگاه   10 پلمب  از  فراجا  اطلاعات  سازمان 
نامتعارف  تبلیغات  علت  به  بندرعباس  در  زنانه 
اطلاعات  سازمان  داد.  خبر  مجازی  فضای  در 
فراجا از پلمب 10 واحد صنفی آرایشگاه زنانه به 
علت تبلیغات نامتعارف در فضای مجازی در شهر 
بندرعباس خبر داد.بنابر این گزارش، در پی رصد 
فضای مجازی مشخص شد تعداد 10 واحدصنفی 
آرایشگاه زنانه  واقع در شهربندرعباس به علت عدم 
رعایت قوانین و مقرارت کشور و انجام تبلیغات 
نامتعارف در فضای مجازی همچنین عدم رعایت 
های  هماهنگی  انجام  از  پس  انتظامی  ضوابط 
پرونده  نامبردگان  برای  و  پلمب  گرفته  صورت 
دیگری  خبر  در  شد.همچنین  تشکیل  قضایی 
مرکز سایبری سازمان اطلاعات فرماندهی انتطامی 
کیش اعلام کرد: گرداننده صفحه اینستاگرامی که 
انتشار تصاویر هنجارشکنانه و تشویش  به  اقدام 
ضمن  و  شناسایی  را  کرد  می  عمومی  اذهان 
پاکسازی و حذف صفحه، نامبرده نیز دستگیر و 

تحویل مراجع قانونی شد.

خبر مدعی نفوذ در دستگاه قضایی هرمزگان دستگیر شد 

رئیس کل دادگستری هرمزگان گفت: یک کارچاق کن که ادعای نفوذ در پرونده های 
قضایی را داشت، در شهرستان پارسیان شناسایی و دستگیر شد. مجتبی قهرمانی، 
اظهار داشت: با توجه به شکایت تعدادی از اهالی شهرستان پارسیان از فردی که با 
توسل به اقدامات متقلبانه و ادعای واهی اعمال نفوذ در پرونده های قضایی، مبالغی 
را دریافت کرده بود، موضوع در رصد اطلاعاتی نامحسوس کارشناسان حفاظت و 
اطلاعات دادگستری استان قرار گرفت و برای دستگیری فرد مورد نظر دستورات 
لازم صادر شد. قهرمانی در ادامه افزود: به دستور رئیس حوزه قضایی پارسیان پس 
از جمع آوری دلایل و مدارک کافی، این متهم توسط حفاظت و اطلاعات دادگستری 

استان هرمزگان، شناسایی و دستگیر شد. 
وی با اشاره به اینکه متهم دارای شغل آزاد بوده و هیچ گونه رابطه قراردادی، شغلی 
یا استخدامی با دستگاه قضایی ندارد، یادآور شد: عناوین اتهامی این فرد، کلاهبرداری 
و ادعای اعمال نفوذ برخلاف حق و مقررات قانونی در پرونده های قضایی است.رئیس 
کل دادگستری هرمزگانعنوان کرد: متهم دستگیر شده با قرار تأمین کیفری در 
بازداشت به سر می برد و تحقیقات در خصوص اتهامات وی ادامه دارد که نتایج آن 

متعاقباً اطلاع رسانی خواهد شد. 
ثبت ۱۱۱۸ شکایت در پرونده کثیرالشاکی بهنام خودرو

مجتبی قهرمانی در دیدار با نمایندگان شکات پرونده کثیرالشاکی بهنام خودرو، 
این پرونده، دستورات ویژه ای به  به  ضمن بررسی آسیب شناسانه روند رسیدگی 
کرد.در جریان  مالباختگان صادر  و جبران خسارات  رسیدگی  در  تسریع  منظور 
این دیدار، نمایندگان شکات پرونده کثیرالشاکی بهنام خودرو به صورت مستقیم 
و بدون واسطه درخواست های خود را با رئیس کل دادگستری استان هرمزگان 
در میان گذاشتند.در این دیدار که دادستان مرکز استان هرمزگان و معاون وی به 
همراه بازپرس شعبه رسیدگی کننده به پرونده و فرمانده پلیس آگاهی و افسران 

پرونده نیز حضور داشتند، رئیس کل دادگستری هرمزگان ضمن پیگیری آخرین 
وضعیت تحقیقات و روند رسیدگی به پرونده، پس از استماع اظهارات مالباختگان، 
ارشادات و دستورات لازم را خطاب به مقامات قضایی و ضابطین صادر کرد.مجتبی 
قهرمانی همچنین »شناسایی اموال متهم« و »جبران خسارات مالباختگان« را از 
جمله مهمترین اولویت های دستگاه قضایی استان هرمزگان در خصوص پرونده 
کثیرالشاکی موسوم به »بهنام خودرو« عنوان کرد و گفت: بر این اساس، دستور 
بهنام  مدیره شرکت  هیئت  اعضای  و  مدیرعامل  اموال  همه  توقیف  و  شناسایی 
خودروسازان جنوب هرمزگان و مرتبطان صادر شده است.وی با بیان اینکه تاکنون 
یک هزار و 118 نفر در این پرونده، شکایت خود را مطرح کرده اند، گفت: 14 نفر از 
متهمان اصلی این پرونده شناسایی و دستگیر شده اند که 7 نفر از آن ها در بازداشت 
به سر می برند و 7 نفر دیگر با تودیع وثایق سنگین و صدور دستور ممنوع الخروجی، 
آزاد هستند.قهرمانی تصریح کرد: اقدامات قضایی و دیپلماتیک برای دستگیری و 
استرداد مدیرعامل شرکت مذکور به عنوان متهم اصلی این پرونده و بازگرداندنش 
به کشور با اعلان قرمز به پلیس اینترپل در حال پیگیری است.وی در ادامه با اشاره 
به اهمیت عنصر زمان در رسیدگی به این پرونده، به رئیس پلیس آگاهی استان 
هرمزگان مأموریت داد تا ضمن تعیین افسر ویژه نسبت به شناسایی اموال متهمان و 

احصاء موانع و چالش های موجود اقدام کند.
رئیس کل دادگستری هرمزگان خاطرنشان کرد: پرونده کثیرالشاکی بهنام خودرو 
با توجه به حساسیت موضوع به دلیل تعدد شکات و میزان کلاهبرداری انجام شده، 
یکی از مهم ترین پرونده های دستگاه قضایی استان است که از بدو تشکیل تحت رصد 
و نظارت اینجانب و دادستان مرکز استان بوده است.مجتبی قهرمانی همچنین با 
تأکید بر لزوم رسیدگی دقیق و منصفانه به اتهامات مطرح شده در این پرونده، گفت: 
جبران خسارات مال باختگان در هر یک از مراحل دادرسی که امکان پذیر باشد، انجام 

خواهد شد؛ و در اولویت است.
دستگیری عامل  اصلی شهادت رئیس  اداره  مبارزه با مواد مخدر مرزبانی 

هرمزگان
مجتبی قهرمانی رئیس کل دادگستری هرمزگان اعلام کرد: با پیگیری های دستگاه 
قضایی و در نتیجه بیش از چهار ماه کار اطلاعاتی و فنی مرزبانی استان هرمزگان در 
تعامل با سربازان گمنام امام زمان )عج(، خوشبختانه مخفیگاه عامل اصلی شهادت 
مسعود پرکاس رئیس اداره مبارزه با مواد مخدر مرزبانی هرمزگان در استان یزد 
شناسایی شد. وی افزود: به دستور مقام قضایی با اعزام تیم اطلاعات و عملیات 
مرزبانی استان هرمزگان به استان یزد، در نتیجه همکاری بسیار خوب مسئولان 
قضایی و انتظامی این استان، فرد مورد نظر در یک عملیات غافلگیرکننده دستگیر 
این، پنج  از  انتقال به هرمزگان است.قهرمانی تصریح کرد: پیش  شد و در حال 
نفر دیگر از عاملان شهادت سرهنگ پرکاس دستگیر شده بودند که با دستگیری 
این شرور مسلح به عنوان عامل اصلی این جنایت، تمامی اعضای این باند دستگیر 

شدند. 

کشف  ۲۰۰ کیلو تریاک در حاجی آباد 
اظهار  خبرنگاران  در جمع  جاویدان  اکبر  علی  سردار 
قاچاقچیان  با  مقابله  تشدید  طرح  دراجرای  داشت: 
مواد مخدر و سوداگران مرگ و در پی انجام اقدامات 
اطلاعاتی، مأموران از تحرک اعضای یک باند مبنی بر 
دپو و جابجایی مواد مخدر از شهرستان حاجی آباد به 
سمت استان فارس مطلع و پیگیری موضوع در دستور 

کار قرار دادند.
وی افزود: مأموران پلیس مبارزه با مواد مخدر استان 
با  حاجی آباد  شهرستان  انتظامی  مأموران  همکاری  با 
باند دریافتند  اقدامات تخصصی و رصد اعضای  انجام 
قاچاقچیان پس از دپو مواد، قصد جابه جایی آن با دو 
انتظامی  ارشد  مقام  دارند.این  سواری  خودرو  دستگاه 
استان اظهار داشت: مأموران در قالب دو اکیپ بصورت 
نامحسوس کنترل محورهای مواصلاتی را در دستور کار 
قرار داده و موفق شدند با مشاهده خودروهای حامل 
مواد و پس از تقیب و گریزی کوتاه آنها را متوقف و در 
بازرسی از آنها 120 کیلو و 200 گرم ماده مخدر تریاک 
کشف کنند. سردار جاویدان تصریح کرد: در ادامه این 
طرح و رصد تحرکات باند و اظهارات متهمان، مأموران 
انتظامی شهرستان از دپو مواد مخدر در یک باب منزل 
مسکونی مطلع و با هماهنگی قضائی در بازرسی از آنجا 
78 کیلو و 2۵0 گرم ماده مخدر تریاک کشف و دو متهم 
دیگر را در این زمینه دستگیر کردند.فرمانده انتظامی 
استان هرمزگان با اشاره به کشف جمعا 198 کیلو و 
4۵0 گرم ماده مخدر تریاک و دستگیری 4 سوداگر 
مرگ در اجرای این عملیات موفق و منسجم پلیسی 
در شهرستان حاجی آباد، خاطرنشان کرد: برخورد با 

سودجویان و مقابله با قاچاقچیان مواد مخدر به صورت 
مستمر در دستور کار پلیس قرار دارد و از شهروندان 
درخواست می گردد در صورت مشاهده هرگونه موارد 
مشکوک مراتب را از طریق تلفن 110 و سامانه 128 

مواد مخدر به پلیس اعلام نمایند.
از آب  قاچاق  و 7۰میلیاردی،  ام  بی  سواری 

درآمد 
سردار علی اکبر جاویدان فرمانده انتظامی هرمزگان 
امروز اظهارداشت: مأموران حین گشت زنی در معابر 
شهرستان بندرعباس به یک دستگاه سواری " بی ام و...

که جهت تعمیرات زیباسازی در کنار مغازه تزئیناتی 
خودرو پارک شده بود مشکوک و پس از بررسی شماره 
آن مشخص شد پلاک منصوب بر روی آن متعلق به 

خودروی دیگری است.
 وی با بیان اینکه در استعلام به عمل آمده از سامانه 
با  موتور  شماره  و  شاسی  شماره  شد  مشخص  راهور 
اتاق نصب شده نیز  خودرو مطابقت نداشته و شماره 
به صورت دستکوب می باشد، افزود: راننده با استفاده 
از پلاک خودروی دیگری اقدام به تردد در معابر شهری 
می نموده که با تیزبینی پلیس راننده خاطی دستگیر و 

به مرجع قضائی معرفی شد.
یا  دستکاری  هرگونه  اینکه  بیان  با  جاویدان  سردار   
جابجایی در ارقام پلاک وسیله نقلیه جرم محسوب می 
شود، افزود: خودروی متخلف روانه پارکینگ شد.فرمانده 
انتظامی هرمزگان گفت :  ارزش ریالی این خودروی 
اعلام  ریال  میلیارد  کارشناسان 70  نظر  قاچاق طبق 

شده است

کشف ۲9 هزار لیتر سوخت قاچاق در بندرعباس 
اظهار  خبرنگاران  جمع  در  دولتیاری  تیمور  سرهنگ 
داشت: در پی خبر واصله مبنی بر اینکه یک دستگاه 
کامیون کشنده به شماره پلاک معلوم قصد دارد در 
به  اقدام  روستاهای حاشیه شهرستان  از  یکی  حوالی 
به  موضوع  بلافاصله  نماید،  سوخت  تخلیه  و  قاچاق 
انتظامی  پاسگاه  ماموران  دستورکار  در  ویژه  صورت 

حسنلنگی قرار گرفت.
وی افزود: ماموران با رصد مسیر تردد، خودروی مذکور 
را در ایست و بازرسی شهید چغازردی توقیف و مشاهده 
شد که بارنامه فاقد مهر خروج از شرکت نفت می باشد.

این مسئول انتظامی اظهار داشت: در بازرسی کامیون 
29 هزار لیتر سوخت قاچاق از نوع گازوئیل کشف و در 
این خصوص کامیون توقیف، متهم دستگیرو با تشکیل 
فرمانده  گفته  شد.به  قضائی  مراجع  تحویل  پرونده 
انتظامی بندرعباس ارزش تقریبی سوخت قاچاق کشف 
شده برابر نظر کارشناسان 6 میلیارد ریال برآورد شده 

است.

شناسایی  عامل بوی نامطبوع در 
روستاهای غرب بندرعباس

از  هرمزگان  زیست  محیط  حفاظت  مدیرکل 
شناسایی یکی از علت های انتشار بوی نامطبوع 
در روستاهای غرب بندرعباس خبر داد. حبیب 
افزود:  خبرنگاران،  جمع  در  تازیانی  مسیحی 
انتشار بوی بد و آزاردهنده در روستاهای غرب 
بندرعباس و روستاهای شرق بندرخمیر موجب 
گلایه مردم این مناطق شده است.وی ادامه داد: 
این اداره کل ضمن پایش های شبانه روزی با 
جدیت موضوع را پیگیری کرد و جلسات متعدد 
با حضور اعضاء کمیته اضطرار کاهش آلودگی 
و  برگزار  نفتی  و  پالایشی  شرکت های  و  هوا 
احتمالات ممکن بررسی شد.این مقام مسئول 
اظهار کرد: در پی پایش های شبانه روزی تیم 
تخلیه  مکان  چند  کل،  اداره  این  کارشناسی 
پسماندهای صنعتی در مناطق همجوار صنایع 
غرب بندرعباس شناسایی شد که می تواند یکی 
از علت های انتشار بوی نامطبوع در این روستاها 
ماهیت  تعیین  کرد:  خاطرنشان  وی  باشد. 
پسماندهای تخلیه شده و تطبیق پسماندهای 
تولیدی ناشی از فرآیندهای صنایع پالایشی و 
نفتی غرب شهر بندرعباس با این پسماندها و 
شناسایی واحدهای صنعتی آلاینده در دست 

پیگیری و ارجاع به دستگاه قضایی است.
و  روستاها  اهالی  که  است  ماه  پنج  حدود 
شاغلان  و  بندرعباس  غرب  سکونتگاه های 
صنایع مستقر در این منطقه از بوی نامطبوع 
منتشر شده همیشگی اظهار نارضایتی می کنند 
و اداره کل محیط زیست هرمزگان ، برای دومین 
بار به این موضوع پاسخی مبهم داد که با پاسخ 
قبلی متفاوت است. حبیب مسیحی تازیانی 16 
خرداد امسال در یک نشست خبری  در این 
باره خاطرنشان کرد: بررسی های کارشناسی در 
آینده نزدیک، منشاء این آلودگی های ناشی از 
سوختن مواد نفتی را مشخص خواهد کرد و 
در صورت استمرار، مقصران به دستگاه قضایی 
معرفی خواهند شد. به گفته اهالی و معتمدان 
بو  این  شدید  و  مدت  طولانی  انتشار  محلی، 
است،  متان  گاز  یا  گوگرد  بوی  به  شبیه  که 
تهوع  حالت  یا  سردرد  مانند  عوارضی  موجب 

نیز می شود.

۵۵ کیلوگرم گوشت و مرغ فاسد 
در قشم معدوم شد

کرد:  اعلام  قشم  دامپزشکی  اداره  رییس 
کارشناسان واحد بهداشت و نظارت بر فرآورده 
های خام دامی این اداره 20 کیلوگرم گوشت 
چرخ کرده و 3۵ کیلوگرم مرغ فاسد را کشف 
و معدوم سازی کردند. محمد صدیق ارم افزود: 
شهرستان  این  دامپزشکی  اداره  کارشناسان 
را  دامی  خام  های  فرآورده  مقدار  این  مرزی 
سایر  همکاری  با  مشترک  گشت  قالب  در 
ادارات عضو کار گروه سلامت و امنیت غذایی 
شهرستان مرزی قشم که با حضور رییس اداره 
تعزیرات حکومتی، نمایندگان شبکه بهداشت و 
اصناف سازمان منطقه آزاد انجام شد در بازرسی 
از چندین رستوران و یک انبار کشف و معدوم 

کردند.

خبر
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اقدامات شهرداری بندرعباس به مناسبت اربعین حسینی)ع(

شهردار بندرعباس با تشریح اقدامات انجام شده این شهرداری 
به مناسبت اربعین حسینی  گفت: در راستای ارائه خدمات دهی 
به عزاداران حسینی، شهرداری بندرعباس اقدامات متعددی را 
در سطح شهر انجام داده است. مهدی نوبانی ضمن تسلیت 
اربعین امام حسین)ع( و دهه آخر ماه صفر با بیان اینکه فضاهای 
شهری باید متناسب با مناسبت های مذهبی و در خور شأن 
شهروندان و عزاداران باشد تصریح کرد: نصب ریسه و پرچم های 
مشکی در معابر و خیابان های سطح شهر، چاپ بنر تبلیغات 
مجازی  فضای  تبلیغات  حسینی،  اربعین  جاماندگان  مراسم 
مراسم  برپایی  در  شهرداری  شده  انجام  اقدامات  از  رسانه  و 
جاماندگان اربعین در سطح شهر بود.نوبانی با اشاره به اینکه 10 
دستگاه اتوبوس و تعدادی از ون های تاکسی درون شهری به 
مرز شلمچه اعزام شدند، بیان کرد: ناوگان حمل و نقل عمومی 
شهرداری بندرعباس جهت جابجایی زائرین اربعین حسینی در 
مرز، از دوم شهریور ماه فعالیت خود را آغاز کرده بود که بیش 
از 2۵0 هزار زائر اربعین را جابجا نمودند. شهردار بندرعباس 
در ادامه به دیگر اقدامات صورت گرفته شهرداری به مناسبت 
اربعین حسینی اشاره و تصریح کرد: ایجاد 10 موکب محله ای، 
پشتیبانی از 10 موکب اربعین در داخل و خاک عراق، اعزام 
تیم تعمیرات و مدیریتی در مرز شلمچه، چاپ بنر موکب در 
محلات، راه اندازی موکب در پایانه مسافربری، پشتیبانی اعزام 
خادمین موکب های درون کشور و خارج از مرز و.... بخشی از 
برنامه ها و اقدامات انجام شده شهرداری بندرعباس می باشد.

نوبانی گفت: در مراسم پیاده روی جاماندگان اربعین حسینی در 
بندرعباس که با حضور خیل عظیمی از مردم شهر بندرعباس 
تا  امام زاده سید مظفر شروع و  از حرم  و مدیران شهرداری 
مسجد جامع برگزار شد، 24 موکب جهت پذیرایی از زائران، 
یک جایگاه جهت عکاسی از زائران، ایستگاه آتش نشانی و... 

برپا شده بود.
سازمان  ایستگاهی  و  فردی  تجهیزات  از  رونمایی 

آتش نشانی شهرداری بندرعباس
شهردار بندرعباس گفت: یکی از دغدغه های اساسی مجموعه 
مدیریت شهری تأمین امنیت جانی آتش نشانان است که در 

این راستا تجهیزات جدیدی خریداری شده است.
شده  خریداری  تازه  نشانی  آتش  تجهیزات  از  رونمایی  آئین 
شهرداری بندرعباس با حضور مهدی نوبانی شهردار بندرعباس، 
اعضای شورای اسلامی شهر بندرعباس، مدیر عامل سازمان 
و  شهرداری  شهری  خدمات  معاون  شهرداری،  آتش نشانی 

جمعی از مدیران شهرداری بندرعباس برگزار شد.
مهدی نوبانی شهردار بندرعباس در این جلسه ضمن تبریک 
هفته دولت و گرامیداشت یاد و خاطره شهیدان گرانقدر رجایی 
و باهنر بیان کرد: آتش نشانی مهمترین بازوی مدیریت شهری 
در موقع بحران است و مجموعه شهرداری بندرعباس با حمایت 
های اعضای شورای اسلامی شهر در راستای توسعه تجهیزات و 

امکانات آتش نشانی از هیچ تلاشی فروگذار نیست.
نوبانی گفت: حفاظت از جان شهروندان در موقع بروز حوادث 

برعهده آتش نشانان، این ناجیان همیشه حاضر است و بهره 
گیری از تجهیزات کارآمد تاثیر بسزایی بر عملکرد آتش نشانان 
دارد و برای ارتقاء سطح خدمات ایمنی و آتش نشانی شهر 
بندرعباس 100 دستگاه مختلف با اعتباری بالغ بر 60میلیارد 
ریال شامل؛ دستگاه تنفسی، کلاه ایمنی، لباس ضد حریق و... 
خریداری شده است که با اضافه شدن آنها به ناوگان، ضریب 

ایمنی آتش  نشانان و شهر بندرعباس افزایش می یابد.
شهردار بندرعباس در ادامه تصریح کرد: تا پایان سال جاری 
نیز 70 دستگاه تجهیزات و امکانات به مجموعه آتش نشانی 

بندرعباس اضافه می شود.
نوبانی گفت: 3 دستگاه ماشین آلات آتش نشانی خریداری شده 
و همچنین 2 دستگاه ماشین آلات دیگر تا پایان سال اورهال 
می شود که این ۵ دستگاه ماشین آلات به ناوگان سازمان آتش 
نشانی اضافه می شود. شهردار بندرعباس در پایان خاطرنشان 
دستگاه های  ی  همه  همکاری  و  همراهی  با  امیدواریم  کرد: 
اجرایی مربوطه، حمایت های بی شائبه استاندار هرمزگان و 
اعضای شورای اسلامی شهر بندرعباس بتوانیم شاهد توسعه و 

پیشرفت روزافزون شهر بندرعباس باشیم.
محمد امین لیاقت، مدیر عامل سازمان آتش نشانی شهرداری 
شهردار  های  حمایت  با  گفت:  مراسم  این  در  بندرعباس 
بندرعباس و اعضای شورای اسلامی شهر گام بزرگی برای خرید 
تجهیزات و امکانات آتش نشانی هم در بخش امداد و نجات و 

هم در بخش اطفایی برداشته است.
لیاقت گفت: این سازمان در راستای خدمت رسانی بهینه به 
شهروندان، موضوع آموزش، تقویت دانش بخش های مختلف و 

به روز شدن تجهیزات را مد نظر قرار داده است.
مدیر عامل سازمان آتش نشانی شهرداری بندرعباس افزود: لوازم 
آتش نشانی تاریخ مصرف دارند و با خریداری این تجهیزات 
از  دیگری  بخش  و  شود  می  نوسازی  نشانی  آتش  ناوگان 

تجهیزات نیز تا پایان سال به ناوگان اضافه می شود.
سید محمد رضا موسوی عضو هیئت رئیسه شورای اسلامی 
شهر بندرعباس نیز در این جلسه ضمن قدردانی از تلاش های 
آتش نشانان شهر بندرعباس بیان کرد: مجموعه آتش نشانی 
در ضمیر ناخودآگاه خود جان دیگران را اولی تر از جان خود 

می بیند که گواه این اتفاق، شهدای عزیز آتش نشان هستند.
موسوی گفت: در بسیاری از موارد رفع حریق در شهر بندرعباس 
با شجاعت نیروهای آتش نشانی با کمبود همه ی امکانات جمع 
و جور شده است که در مجموعه آتش نشانی انسان محوری 
بیشتر از تجهیزات محوری تاثیر گذار می باشد که جای تقدیر و 
تشکر دارد. موسوی در ادامه افزود: در مجموعه شورای اسلامی 
رسانی  روز  به  ششم  دوره  ابتدای  همان  از  بندرعباس  شهر 
تجهیزات، امکانات و ماشین آلات آتش نشانی یکی از دغدغه 
های اعضای شورا بوده که در این زمینه مصوبات و طرح های 
خوبی دیده شده است. این مقام مسئول گفت: تشکیلات ایمنی 
و آتش نشانی در بندرعباس نیازمند 3 موضوع است، موضوع 
اول؛ بهسازی وضع موجود، موضوع دوم؛ تجهیز و تهیه نیازهای 
فعلی شهر بندرعباس و موضوع سوم نیز با توجه به اینکه طرح 
تفصیلی شهر بندرعباس بعد از 30 سال تصویب شده و نقشه 
های جدید نیز ابلاغ شده، قطعاً گسترش شهری شکل می گیرد 
و براساس آن تغییر، نیاز پایگاه های امدادی باید مورد توجه قرار 
گیرد. موسوی در پایان با اشاره به اهمیت آموزش نیروهای آتش 
نشانی تصریح کرد: با توجه به موضوعاتی که در استان هرمزگان 
داریم و همچنین اتفاقاتی که در شهرهای بندری رخ می دهد، 
بویژه در مورد انبار کالاهای خاص و یا کارگاه های صنعتی که 
وجود دارد حتماً آتش نشانی را به آزمایشگاه ویژه و تخصصی در 
حوزه شیمیایی و موضوعات مرتبط با حریق، تجهیز کنید چرا 

که توان فنی در مجموعه آتش نشانی شهر بندرعباس به لحاظ 
منابع انسانی وجود دارد.

تجهیزات  دستگاه   100 از  مراسم  پایان  در  است:  گفتنی 
خریداری شده رونمایی شد.

نمونه  مدیر  عنوان  به  بندرعباس  شهردار  انتخاب 
شهرستان

بمناسبت هفته دولت و روز کارمند با حضور احسان کامرانی 
معاون استاندار هرمزگان و محمد مرودی فرماندار بندرعباس 
محمد  شد.  تجلیل  بندرعباس  شهرستان  نمونه  مدیران  از 
مرودی در این مراسم بیان کرد: خدمت به مردم و کسب رضای 
پروردگار در سایه تلاش و پشتکار مسولین در راستای رفع 

مشکلات و معضلات می باشد.
فرماندار بندرعباس گفت: تلاش شما مدیران و کارمندان زمینه 
با  ساز رشد شاخص های ترقی می باشد و امیدوارم بتوانیم 
همکاری و تعامل بین مسؤلان شاهد آبادانی و سرافرازی شهر 
بندرعباس باشیم. مرودی افزود: همه شما مدیران، نمونه هستید 
و می توانید منشأ خدمات سازنده ای برای استان هرمزگان و 
شهر بندرعباس باشید و قدر فرصت به وجود آمده در راستای 

خدمت رسانی به مردم را بدانیم. 
در پایان این مراسم فرماندار بندرعباس با اهدای لوح سپاس 
از مدیران نمونه شهرستان بندرعباس تجلیل کرد که در این 
لیاقت  نوبانی شهردار بندرعباس، محمد امین  مراسم مهدی 
رئیس سازمان آتش نشانی شهرداری، حمید رضا حیدری پوری 
رئیس سازمان حمل و نقل و ترافیک شهرداری و رضا پرویز 
معاون خدمات شهری منطقه 3  از مجموعه شهرداری تجلیل 

شدند.
برای  شهری  درون  نقل  و  حمل  شرکت های  آمادگی 

جابجایی دانش آموزان 
بندرعباس،  در  شهری  درون  نقل  و  حمل  شرکت  امسال 7 
سازمان  رئیس  دارند.  برعهده  را  آموزان  دانش  جابجایی 
مدیریت حمل و نقل بار و مسافر شهرداری بندرعباس گفت: 
این شرکت ها با بیش از 300 خودور دانش آموزان را در مسیر 
پوری  حیدری  می کنند.حمیدرضا  جا  به  جا  مدرسه  و  خانه 
به  قرارداد  عقد  برای  می توانند  آموزان  دانش  والدین  افزود: 
صورت حضوری به این شرکت ها مراجعه کنند.وی افزود: علاوه 
بر تبلیغات محیطی، نام و نشانی این شرکت ها از سوی مدارس 
به اطلاع والدین دانش آموزان می رسد.رئیس سازمان مدیریت 
حمل و نقل بار و مسافر شهرداری بندرعباس گفت: قرار است 
تا چند روز آینده فرمانداری بندرعباس، نرخ ارائه خدمت این 

شرکت ها را اعلام کند.
پل پیامبر اعظم بندرعباس ۴۵ درصد پیشرفت فیزیکی 

دارد 
معاون امور زیربنایی و عمرانی شهرداری بندرعباس گفت: پل 
پیامبر اعظم بلوار شهید رجایی را به آزاد راه این مسیر متصل 
می کند. حسین بازماندگان افزود: طول این پل 120 و عرض آن 

11 متر و 70 سانتیمتر است.
وی گفت: این سازه دارای 12 دهنه و حجم بتن ریزی 9 هزار 
و 800 متر مکعب است و 2۵2 تن آهن آلات برای ساخت این 
پل استفاده می شود. معاون امور زیربنایی و عمرانی شهرداری 
بندرعباس گفت: تلاش می شود تا پایان سال این پل به بهره 

برداری برسد.
تومان  میلیارد  پل 120  این  ساخت  برای  افزود:  بازماندگان 
اعتبار نیاز است. وی گفت: در سه کیلومتری این پل، تقاطع 
در  فیزیکی  پیشرفت  درصد   ۵0 با  شبدری  غیرهمسطح 
حال ساخت است. معاون امور زیربنایی و عمرانی شهرداری 
بندرعباس گفت: طول پل ۵0، عرض آن 17 متر و دارای دو 

دهنه 2۵ متری است.
بازماندگان افزود: این تقاطع غیرهمسطح، بلوار شهیدرجایی را 

به بلوار راه آهن متصل می کند.
وی گفت: تقاطع غیرهمسطح پیامبر اعظم نخستین تقاطع 

غیرهمسطح شبدری در شهر بندرعباس است.
معاون امور زیربنایی و عمرانی شهرداری بندرعباس گفت: با 
ساخت این تقاطع مسیر دسترسی از چهار طرف میسر می شود 

و نقش زیادی در کاهش ترافیک دارد.
بازماندگان افزود: این تقاطع تا خرداد سال آینده به بهره برداری 

می رسد.با ساخت این پل ها ترافیک شهری کاهش می یابد.
در  متری  بیست  خیابان  بازگشایی  و  تخریب  عملیات 

محله چاهستانی ها
مدیر منطقه دو شهرداری بندرعباس از تخریب ممالک برای 
بازگشایی خیابان بیست متری در محله چاهستانی ها خبر داد. 
در امتداد تخریب های گذشته برای بازگشایی خیابان بیست 
متری در محله چاهستانی ها، تخریب املاک دیگر در مسیر نیز 
درحال انجام می باشد. مهدی احمدی عنوان کرد: رفع مشکلات 
ترافیکی از اولویت های مهم شهرداری منطقه دو است، در این 
توافقی  به صورت  ملک  تخریب چهار  هفته جاری  در  راستا 
پروژه  این  اجرای  برای  پذیرفت.  صورت  ممالک،  صاحبان  با 
چهار ملک واقع در انتهای کوچه نخل 3، که در مسیر اجرای 
طرح قرار داشتند با هدف اصلاح معبر بیست متری در محله 
چاهستانی ها تخریب شدند. احمدی بیان نمود: تخریب املاک 
در مسیر اجرای پروژه همچنان ادامه دارد و با توافق با صاحبان 
ممالک پیش خواهد رفت. این طرح در محله چاهستانی ها، به 
منظور بازگشایی و تعریض معبر بیست متری، سهولت در عبور 
و مرور و رفاه حال شهروندان انجام می شود. وی در ادامه افزود: 
امید است با اتمام فاز اول و اجرای فاز های دیگر، بتوان از ترافیک 
آن محدوده کاسته و با ارائه خدمات بهتر رضایت شهروندان را 

جلب نمود.
راهکارهای  و  ها  چالش  تخصصی  نشست  برگزاری 

حقوقی 
اولین نشست تخصصی چالش ها و راهکارهای حقوقی با حضور 
فهیمه جمعه پور مدیر اداره حقوقی و امور قراردادها ، مدیران 
و کارشناسان حقوقی مناطق و سازمان ها برگزار شد . اولین 
حضور  با  حقوقی  راهکارهای  و  ها  چالش  تخصصی  نشست 
فهیمه جمعه پور مدیر اداره حقوقی و امور قراردادها ، مدیران و 

کارشناسان حقوقی مناطق و سازمان ها برگزار شد . 
در این نشست به مسائل مرتبط با امور دعاوی و آیین دادرسی 
افکار بین کارشناسان  مدنی پرداخته شد و همچنین تبادل 

صورت گرفت.
 مدیر اداره حقوقی در حاشیه برگزاری این نشست هدف از 
برگزاری این دوره ارتقاء سطح دانایی ، مهارت و نگرش پرسنل 

حقوقی در دفاع از پرونده های حقوقی و کیفری عنوان کرد. 
جمعه پور گفت: این دوره ها بصورت مستمر جهت آشنایی 

پرسنل حقوقی برگزار خواهد شد. 



سال بیست ودوم . شماره 761 سه شنبه. 21 شهریورماه 1402گوناگون 5

بومی سازی تجهیز »بک استاپ« برای اولین بار در فولاد هرمزگان

فولاد  تجهیزات شرکت  و  قطعات  مهندسی  بومی سازی،  کارشناس 
هرمزگان گفت: با اتکا به دانش کارشناسان واحد و با همکاری یکی 
تجهیز  کشور  در  بار  نخستین  برای  داخلی،  سازنده  شرکت های  از 
بک استاپ بومی سازی شد و به این ترتیب ایران نیز در کنار کشورهای 

آلمان، انگلیس و ژاپن به جمع سازندگان این تجهیز مهم و حساس 
یا  بک استاپ  عملکرد  اهمیت  تشریح  در  سهرابی  محمد  پیوست. 
بلبرینگ قفلی یک طرفه در صنعت فولاد ، عنوان کرد : امروزه با توجه 
به گسترش علم مکانیک، بهبود دستگاه های صنعتی از نظر حفاظتی 
اینکه  به  اشاره  با  احساس می شود.سهرابی  به شدت  توان  انتقال  و 
بک استاپ از یک سو نقش انتقال توان و از دیگر سو نقش محافظتی 
را ایفا می کند، افزود :  این تجهیز چرخش تجهیز در یک طرف را 
میسر می سازد که این امر در صنعت کمک شایانی به حفظ ایمنی 
تجهیزات و نیروی انسانی می کند.وی ادامه داد : بک استاپ به زبان 
ساده قطعه ای مکانیکی است که می تواند آزادانه به یک طرف گردش 
داشته باشد و در جهت مخالف قفل شود و در نتیجه، انرژی معکوس 
به سیستم و مکانیسم وارد نشود. دور و میزان بار دو مشخصه فنی و 
کارایی بک استاپ ها به شمار می رود.کارشناس بومی سازی، مهندسی 
بلبرینگ  اینکه  بیان  با  و تجهیزات شرکت فولاد هرمزگان  قطعات 
بک استاپ، پرمصرف ترین و کاربردی ترین بلبرینگ در عرصه صنعت 
به شمار می آید، خاطرنشان کرد: با نصب بک استاپ ها بر روی شفت 

موتور می توان از هرگونه چرخش معکوس شفت های درایو که باعث 
وارد آمدن آسیب به ماشین آلات و سایر تجهیزات گران قیمت می شود، 
جلوگیری کرد.وی تصریح کرد: بلبرینگ بک استاپ در کمپرسورها، 
حرارتی،  عملیات  کوره های  بالابر،  و  جرثقیل  وینچ ها،  و  نقاله  نوار 
ماشین آلات هیدرولیک، پمپ ها و فن های صنعتی کاربرد دارد.به گفته 
سهرابی، با توجه به نیاز و حساسیت تجهیز مذکور، واحد بومی سازی 
فولاد هرمزگان با همکاری کارشناسان واحد تعمیرگاه مرکزی اقدام 
با  خوشبختانه  که  کرد  تجهیز  این  از  نقشه  تهیه  و  دیتابرداری  به 
همکاری و همت شرکت پیچکا به عنوان یکی از شرکت های سازنده 
داخلی کشور، این پروژه با موفقیت عملیاتی شد.کارشناس بومی سازی، 
مهندسی قطعات و تجهیزات شرکت فولاد هرمزگان با بیان اینکه سایر 
کارخانجات مشابه که از این تجهیز در بخش های مختلف خود استفاده 
می کنند می توانند بدون نیاز به واردات از این ظرفیت بهره مند شوند، 
گفت: با بومی سازی بک استاپ علاوه بر دست یابی به دانش فنی این 
تجهیز، ارزش افزوده اقتصادی برای کشور و بی نیازی از واردات را نیز 

شاهد خواهیم بود.

ثبت نام بیش از ۲۵۰هزار
 خانوار هرمزگانی برای دریافت 

سیلندر گاز مایع

مدیر منطقه پخش فراورده های نفتی هرمزگان گفت 
: تاکنون بیش از 2۵0هزار خانوارهرمزگانی برای برای 
دریافت سهمیه سیلندر گاز مایع نام نویسی کرده اند. 
: تاکنون بیش از 2۵0هزار  افزود   ، احمد سالاری فر 
سیلندر  سهمیه  دریافت  برای  برای  خانوارهرمزگانی 
گاز مایع نام نویسی کرده اند.سالاری فر ، عنوان کرد 
: تاکنون بیش از 2۵0هزار خانوارهرمزگانی برای برای 
دریافت سهمیه سیلندر گاز مایع نام نویسی کرده اند.

وی با بیان اینکه  سهمیه هر خانوار در ماه 4سیلندر 11 
کیلویی به قیمت 27هزار90تومان است، تصریح کرد :  
از 20 شهریورعرضه سیلندر گاز مایع فقط با نام نویسی 

در سامانه سدفامکان پذیر است.
با  باید  ها  داد:هرمزگانی  ادامه  مسئول  این 
اینترنتی نشانی  به  سدف  سامانه  به  مراجعه 
NEWTJARATASAN.NIOPDC.IR

مراجعه و اطلاعات خود را ثبت کنند.

طرح ویژه شهر تاریخی کنگ
  تصویب شد 

صنایع دستی  و  گردشگری  میراث فرهنگی،  مدیرکل 
در  کنگ  تاریخی  شهر  ویژه  طرح  گفت:  هرمزگان 
شورای عالی معماری و شهرسازی تصویب شد. محمد 
محسنی  در این خصوص اظهار کرد: تصویب این طرح با 
هدف حفظ بافت تاریخی بندرکنگ به دلیل ارزش های 
معماری سنتی، بومی و فرهنگی آن انجام شده است.وی 
با اشاره به اینکه بافت تاریخی بندرکنگ از بافت های 
پویا و زنده کشور است که در کنار ساحلی خلیج فارس 
شکل گرفته استُ ادامه داد: تصویب طرح ویژه این بندر 
شرایطی را فراهم می کند که توسعه شهری در این بندر 
تاریخی کمترین آسیب را به بافت تاریخی منحصربه فرد 

این منطقه وارد کند.
صنایع دستی  و  گردشگری  میراث فرهنگی،  مدیرکل 
هرمزگان اضافه کرد: شرایط اقلیمی نقش به سزایی در 
نوع شکل گیری این بافت داشته، چرا که بهترین راه حل 
منطقه،  مرطوب  و  گرم  اقلیم  در  گذشته  در  معماری 
جریان هوا در داخل و نیز پیرامون ساختمان است و 
به  بادگیرهای سر  با  زیبایی  قدیم، خانه های  بافت  در 
فلک کشیده، از ساده ترین شکل ها تا مواردی با تزیینات 
ضوابط  کرد:  بیان  می خورد.محسنی  چشم  به  فراوان 
ساخت  وساز در محدوده 112 هکتاری که در آن بافت 
تاریخی شهر کنگ و محورهای همجوار آن تعریف شده 
در طرح ویژه بندر تاریخی کنگ در اختیار شهرداری 
صنایع دستی  و  گردشگری  میراث فرهنگی،  اداره کل  و 
ساخت   هرگونه  و  تعمیرات  که  گرفته  قرار  هرمزگان 
وساز براساس ضوابط اختصاصی این طرح انجام می شود.

وی تاکید کرد: از ویژگی های شاخص این طرح ویژه، 
پیوستن 112 هکتار بافت باغ تاریخی ساحلی شهر کنگ 
است که با وجود پنج برکه )آب انبار( بزرگ ثبت شده که 
خود می تواند با اجرای احیای بافت باغی در مجاورت 
شهر  گردشگری  جدید  جاذبه های  به  سکونتی  بافت 
تبدیل شود.بافت تاریخی بندرکنگ با مساحتی افزون بر 
۵8 هکتار در سال 1381 به شماره 6۵30 در فهرست 

آثار ملی کشور به ثبت رسیده است.

خبر

روستای کسه کهورشاد شد 
وزیر کشور در نامه ای به استاندار هرمزگان تغییر نام روستای کسه به کهورشاد 

را ابلاغ کرد.
احمد وحیدی وزیر کشور در نامه ای به استاندار هرمزگان تغییر نام روستای کسه 
به کهورشاد را ابلاغ کرد.بر اساس این گزارش، در نامه احمد وحیدی به مهدی 
دوستی، مصوبه هیأت وزیران برای تغییر نام روستای کسه به کهورشاد به شرح زیر 
ابلاغ شد:در دهستان خمیر بخش مرکزی شهرستان خمیر استان هرمزگان، نام 

روستای کسه به کهورشاد تغییر می یابد.
این روستا در 7۵ کیلومتری بندرعباس قرار گرفته و حدود 2۵0 خانوار جمعیت 

دارد.

اصلاحيه فراخوان مناقصه عمومي
احتراما پیرو برگزاري مناقصه عمومي یك مرحله اي 

"بهره برداري و نگهداري و تعمیرات ) رفع حوادث (  

كلیه تاسیسات و تجهیزات  آب  شهرستان هاي میناب 

, سیریك و هشتبندي " بدلیل نیاز به انجام اصلاحات 

در خصوص رتبه مورد نظر جهت شركت در مناقصه 

مزبور  ,) داشتن گواهي صلاحیت شركت هاي خدماتي 

و صلاحیت ایمني از اداره كار و امور اجتماعي  یا رتبه 

حداقل 5 آب از سازمان مدیریت و برنامه ریزي كشور 

یا رتبه 6 رسته بهره برداري از شبکه هاي آب صادره 

از شركت مهندسي آب و فاضلاب كشور  و سایر 

شرایط مندرج در اسناد مناقصه (  بدینوسیله تاریخ 

خرید اسناد تا تاریخ 1402.6.28ساعت 14:00تمدید 

و مهلت ارائه پیشنهاد توسط مناقصه گران به تاریخ 

1402.07.10ساعت 14:00 و بازگشایي پاكات 

ارزیابي كیفي به تاریخ 1402.07.12 ساعت 10:00و 

تاریخ  بازگشایي  پاكات مالي 1402.07.15ساعت 

10:00 موكول گردید .

روابط عمومي و آموزش همگاني

شرکت آب و فاضلاب استان هرمزگان
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ترخیص ۶۸۲ کانتینر گوشت و یک هزار خودرو  آغاز شد 

 مرضیه غلام حسینی : اخبار و گزارشات منتشره در خصوص 
دپوی  بیش از 2۵ هزار کانتینر حاوی کالاهای وارداتی مختلف در 
گمرکات شهید رجایی و شهید باهنر، 14 شهریور جاری  محمد 
ایران،  رییس کل گمرک  وزیر جهاد کشاورزی،  به همراه  مخبر 
استاندار هرمزگان، معاون وزیر صمت و برخی مدیران مربوطه عازم 
بندرعباس شد و با حضور در اسکله بندر شهید رجایی و بخش های 
مختلف گمرکات این بندرگاه، گزارش های واصله را از نزدیک مورد 

بررسی قرار داد.
مخبر در این جلسه بیان کرد:رسوب کالاها در مبادی ورودی کشور 
هیچ گونه توجیهی ندارد و رسوب آن ها در انبارهای گمرک را بیش 
از 2 ماه نباید تحمل کرد، لازم است ظرف سه تا چهار روز تمامی 
عوامل ایجاد وضعیت موجود، شناسایی و دسته بندی شده و برای 

رفع آن ها تدبیر موثر اندیشیده شود.
مهدی اسلام پناه در حاشیه بازدید از بندر شهید رجایی در جمع 
خبرنگاران اظهار داشت: امروز تمرکز تصمیم ها در چند محور بنادر 
شهید رجایی، باهنر و بندرلنگه انجام گرفت که از جمله آن واگذاری 
اختیارات ضمانت 10 درصد ارزی در موضوع کالاهای اساسی و 
غیراساسی به استاندار هرمزگان بود. مهدی اسلام پناه در حاشیه 
بازدید از بندر شهید رجایی در جمع خبرنگاران اظهار داشت: امروز 
تمرکز تصمیم ها در چند محور بنادر شهید رجایی، باهنر و بندرلنگه 
انجام گرفت که از جمله آن واگذاری اختیارات ضمانت 10 درصد 
ارزی در موضوع کالاهای اساسی و غیراساسی به استاندار هرمزگان 
بود. رئیس سازمان ملی استاندارد ایران،  تصریح کرد: کار تخصیص 
محموله های بخش خصوصی و دولتی شامل 682 تی.ای.یو گوشت، 
2 هزار و 170 تی.ای.یو چای ترانزیتی، 130 تی.ای.یو لاستیک 
اظهار نشده که تازه  وارد بنادر شده نیز به زودی آغاز و این کالاها 

ترخیص خواهد شد.
خواب چندساله  هفت هزار و ۴۰۵ کانتینر در بندرشهید 

رجایی  
وی ادامه داد: براساس تصمیمات مقرر شد؛ تعداد زیادی از کانتینرها 
توسط اموال تملیکی به خارج از بندر شهید رجایی هدایت شد 
و تعدادی نیز به جانمایی در سایر نقاط کشور پیش بینی شد و 
مابقی اموال تملیکی نیز در بازه زمانی تا پایان موعد مقرر خارج 

می شود.رئیس سازمان ملی استاندارد ایران با بیان اینکه حدود 2 
هزار و 869 کانتینر که مربوط به سال های قدیم بوده است، گفت: 
بندر شهید رجایی است.  از  حدود 200 کانتینر در حال خروج 
این کانتینرها و محموله های رسوبی مربوط به امروز و چندماه و 
چندسال اخیر نیست ، بلکه برخی از آن ها به میزان  هفت هزار 
و 40۵ کانتینر مربوط به سالیان قدیم بوده  که سال هاست برای 
آن ها تصمیم گیری نشده بود. رئیس سازمان ملی استاندارد ایران با 
بیان اینکه از حدود 2 هزار و 869 کانتینر که مربوط به سال های 
قدیم بوده است، گفت: حدود 200 کانتینر در حال خروج از بندر 

شهید رجایی است. 
آماده نبودن اسناد علت ماندگاری کالا 

رئیس سازمان ملی استاندارد ایران،  90 درصد مشکلات ماندگاری 
کالا در بندر شهید رجایی را آماده نبودن اسناد کالا و مشکلات 
ارزی عنوان کرد و ادامه داد: مدت ماندگاری کانتینر در این بندر 
از 30 روز، امسال به 3۵ روز افزایش یافته است.وی اظهار کرد: 
هیچ موضوعی درباره استاندارد در استان هرمزگان در خصوص 
خودروهای سواری و تجاری، سنگین و ماشین آلات وجود ندارد، 
به عنوان مثال در بندر شهید رجایی 223 ماشین آلات سنگین 
که متروکه شده بنا شد در نخستین مزایده فروخته شود.رئیس 
سازمان ملی استاندارد ایران گفت: در دیگر بنادر هرمزگان همچون 
بندر شهید باهنر تعدادی خودروی سواری که شرایط ارزش گذاری 
آینده  بنا شد ظرف 48 ساعت  داشت؛  با گمرک  اختلافاتی  آن 
تعیین تکلیف شود. اسلام پناه در خصوص ترخیص خودروها مانده 
در بندر شهید رجایی نیز گفت: از یکهزار خودرو نزدیک به 300 
خودرو اظهار شده، ترخیص شده و تعدادی نیز که دچار اختلافات 
ارزی با گمرک است، در یک بازه زمانی تعیین تکلیف می شوند. به 
گفته رییس سازمان ملی استاندارد، 43 دستگاه اتوبوس مستقر در 
گمرک شهید باهنر نیز به زودی به ناوگان حمل و نقل جاده ای 

افزوده می شود.
استقرار نمایندگان نهادهای مجوز دهنده در بنادر 

اسلام پناه در بخش دیگری ادامه داد: نمایندگان نهادهای مجوز 
دهنده با هماهنگی استاندار در بنادر هرمزگان مقیم خواهند شد 
که این مقیم بودن آن ها باعث سرعت کار خواهد شد.رئیس سازمان 
ملی استاندارد ایران با اشاره به وجود 90 هزار کانتینر خالی در بندر 
شهید رجایی، نیز اظهار کرد: در مجموع 100 هزار کانیتنر فعال 
و درحال گردش وجود دارد.دبیر شورای عالی استاندارد، موجودی 
کانتینر فعال در این بندر را 114 هزار کانیتنر اعلام کرد و افزود: در 
جمع بندی به این نتیجه رسیدیم که 10 درصد علت این اتفاقات 
ناشی از تورم و بقیه آن مربوط به مسائل اسنادی و ارزی برمی گردد.

اختیار ترخیص به استاندار هرمزگان واگذار شد 
رئیس سازمان ملی استاندارد ایران اظهار کرد:  27 بنگاه بزرگ 
و معتبر در بندرشهید رجایی افزون بر 1۵ هزار کانتینر موجودی 
داشتند که در راستای جلوگیری از ماندگاری و رسوب کالا، کار 

از  واگذار شد.وی همچنین  هرمزگان  استاندار  به  آن ها  ترخیص 
ارزی در موضوع کالاهای  اختیارات ضمانت 10 درصد  واگذاری 
اساسی و غیراساسی به استاندار هرمزگان خبر داد و عنوان داشت: 
تعداد زیادی از کانتینرها به خارج از بندر شهید رجایی هدایت شد و 
تعدادی نیز به جانمایی در سایر نقاط کشور پیش بینی شد و مابقی 
اموال تملیکی نیز در بازه زمانی تا پایان موعد مقرر خارج می شود.

وضعیت بندر شهید رجایی بغرنج نیست
درباره  بندری  مسؤولان  نگرانی  ابراز  درباره  همچنین  اسلام پناه 
مشکلات کمبود فضا در بندر شهید رجایی و پر شدن 70 درصد 
ظرفیت آن نیز گفت: موجودی کانتینر فعال در این بندر 114 هزار 
کانیتنر است که در جمع بندی به این نتیجه رسیدیم که 10 درصد 
علت این اتفاقات ناشی از تورم و بقیه آن مربوط به مسائل اسنادی 
و ارزی است و بنابراین اتفاقات امروز در این بندر اتفاقات بغرنج و 

پیچیده  و جای نگرانی نیست.
تفویض اختیارات راندمان بنادررا افزایش  می دهد 

پیرو سفر 4 روز پیش مخبر معاون اول رییس جمهور به هرمزگان، 
اختیار تعیین تکلیف 1۵ هزار کانتینر کالای موجود در بنادر این 
استان را به استاندار هرمزگان واگذار کردند.مهدی دوستی استاندار 
حوزه  در  کافی  میزان  به  کشور  خصوص  این  در  هم  هرمزگان 
زیرساخت ها سرمایه گذاری کرده است، گفت: ما نمی خواهیم یک 
پوسته از بنادر با ظرفیت اسمی 6 میلیون TEU با راندمان پایین 
داشته باشیم باید مشکلات بنادر با اصلاح قوانین بیشترین راندمان 

را از ظرفیت فعلی داشته باشیم.
وی افزود: این جلسات برای افزایش بهره وری بنادر استان است چرا 
که بنادر مشکل پس کرانه داشتند و بخشی از ظرفیت نیز توسط 
رسوب کالا معطل مانده بود و با زحمات مسئولان دولت در حال 

رفع این مشکلات هستیم.
استاندار هرمزگان گفت: برای حل این مشکلات نیازمند تصمیمات 
سخت هستیم با جلساتی که برگزار شد مسائل باقی مانده شفاف 
کردند  تفویض  جمهور  رئیس  اول  معاون  که  اختیاراتی  و  شد 
می تواند سبب باز شدن دست استان در امور شود و راندمان بنادر 
افزایش یابد و از زاویه دیگر نیز تحول جدی در نظام صنعتی کشور 

اتفاق خواهد افتاد.
شهید  بندر  در  شده  دپو  کانتینر های  درصدی   ۴۶ رشد 

رجایی
حسین عباس نژاد مدیر کل بنادر و دریانوردی استان هرمزگان 
در خصوص تفکیک کالا های رسوبی در گمرکات هرمزگان گفت: 
در رابطه با ماندگاری کالا ها انبار ها در اختیار سازمان بنادر است. 
امروز نسبت به سال گذشته ماندگاری کانتینر از 30 روز به 3۵ 
و  پیدا کرده است. در سال گذشته حدود 77 هزار  افزایش  روز 
۵00 کانتینر در محوطه های پشتیبانی مان دپو شده بود که امروز 
این رقم به 114 هزار کانتینر رسیده است. این مسئله رشد 46 
درصدی را نشان می دهد. در بندر شهید رجایی ماندگاری کانتینر 

و رسوب کالا رشد داشته است. اتفاقی که رخ داده است سبب شده 
تا سرعت عملیات کاهش پیدا کند. این موضوع سرعت تخلیه و 
بارگیری را نیز کاهش می دهد. در نهایت این موضوع سبب افزایش 

دموراژ خواهد شد.
کالا ها  ماندگاری  زمانی  بازه  این سوال که چرا  به  پاسخ  در  وی 
افزایش یافته است، گفت: مهم ترین عامل نقص در اسناد است. 
به طور مثال اسناد بانکی )ارز( به موقع آماده نمی شود. این موارد 
باید در کنار اسنادی که از صاحب کشتی و حمل کننده دریافت 
می شود به گمرک ارائه شود و در نهایت کالا ترخیص شود. بحث 
استاندارد از زمان اظهار آغاز می شود. زمان اعلام نتیجه مجوز یک 
طرف و تعدد سازمان های ارائه کننده مجوز و عدم هماهنگی آن ها 
از سوی دیگر سبب افزایش زمان نمونه برداری خواهد شد.عملا 
با این هستیم که چند ارگان در زمان های مختلف برای  مواجه 
نمونه برداری می آیند. این خواسته را چندین بار مطرح کردیم که 
ارگان های مجوز دهنده به صورت هم زمان این کار را انجام دهند، 
اما این اتفاق رخ نداده و سبب شده تا زمان بیشتری صرف شود. 
همچنین مواردی را داریم که یکی از سازمان های مجوز دهنده کالا 
را تایید می کند و سازمان دیگری نمی کند. باید مشخص باشد که 
در نهایت در موارد اختلافی کدام سازمان رای نهایی را می دهد.مدیر 
کل بنادر و دریانوردی استان هرمزگان با اشاره به اینکه رویه ای که 
وجود دارد این است که سه ماه برای ترخیص کالا وجود دارد که 
امکان تمدید یک ماهه آن وجود دارد، گفت: اگر ظرف مدت 4 
ماه کالایی به گمرک اظهار نشود به عنوان محموله مهلت منقضی 
شده به گمرک معرفی می شود تا متروکه شود. در حال حاضر 10 
هزار و 800 کانتینر در بندر شهید رجایی وجود دارد که به اموال 
تملیکی معرفی شده است. بخش عمده یعنی بیش از 80 درصد 
از کالا های رسوبی مشکل اسنادی دارند که بر عهده بانک مرکزی 
و وزارت صمت است.وی در خصوص اقدامات انجام شده به منظور 
تسهیل خروج کالا های از بنادر گفت: ما توانستیم با استفاده از 
بخشی از زمین های در دسترس ظرفیت دپو را حدود 20 هزار 
کانتینر افزایش دهیم البته این اقدام تنها مشکل بندر را حل می کند 
و تاثیری بر رسوب کالا ندارد. با گمرک نیز هماهنگی هایی را انجام 

دادیم تا زمان اقدامات را کوتاه تر کنیم.

افزایش مالیات بازاریان مغایر با شعار سال است

حجت الاسلام والمسلمین محمد عبادی زاده در نشست مشترک 
با مدیرکل سازمان صنعت، معدن و تجارت و روسای اتاق و 
اتحادیه های صنفی که در سالن اجتماعات مدیریت اتحادیه های 
ضلع  سه  داری  را  بازار  شد،  برگزار  هرمزگان  استان  صنفی 
تولیدکننده، ضلع دوم  اول  اظهار کرد: ضلع  اصلی دانست و 
توزیع کننده و ضلع سوم مصرف کننده است که منافع این 
سه گروه به صورت زیادی با یکدیگر عجین شده است و باید 

را حلقه واسط میان  بازار  تامین کنند.وی،  را  یکدیگر  منافع 
تولیدکننده و مصرف کننده دانست و عنوان کرد: حمایت سه 
گروه فعال در بازار باعث تقویت یکدیگر خواهد شد و هر سه 
ضلع را تقویت می کند.نماینده ولی فقیه در استان هرمزگان، 
ضمن تاکید بر اهمیت ساماندهی مراکز صنفی در نقاط مختلف 
اصناف مختلفی که در حال  ابراز کرد: متمرکز سازی  شهر، 
حاضر پراکنده هستند اقدامی بسیار بزرگ و ماندگار در تاریخ 
بندرعباس محسوب می شود که تحقق این امر علاوه بر جلب 
رضایتمندی مردم، باعث مدیریت قیمت محصول نیز خواهد 
شد.حجت الاسلام والمسلمین عبادی زاده، با ذکر این نکته که 
انتقال اصناف آلاینده و مزاحم به خارج از شهر امری ضروری 
و واجب محسوب می شود، بیان کرد: شهرداری هر چه سریع تر 
و  باشد  داشته  آلاینده  و  مزاحم  صنوف  حال  به  فکری  باید 

تمرکزسازی این صنوف در دستور کار باشد.
دولت باید فکر اساسی برای موضوع سوخت هرمزگان 

کند
وی، وظیفه دولت را تسهیل گری دانست و مطرح کرد: دولت 

نباید به مقوله تصدی گری ورود کند بلکه باید زمینه را برای 
فعالیت بخش های مختلف فراهم کند و اقدامات تسهیلگرانه را 

در دستور کار قرار دهد.
امام جمعه بندرعباس، با ذکر این نکته مردم و بازاریان به صورت 
جدی درگیر مشکل سوخت هستند، گفت: گفته می شود که 
من  اما  می گیرد؛  قاچاق سوخت صورت  هرمزگان  استان  در 
می گویم نباید تمام مردم را با یک چشم دید . مگر چند درصد 
مردم هرمزگان اقدام به قاچاق سوخت می کنند؛ نهایت به ۵ 
درصد هم نمی رسد. اما این مشکلات سوخت برای 9۵ درصد 
مردم از جمله بازاریان چالش جدی ایجاد کرده است به همین 
جهت دولت باید فکر اساسی برای موضوع سوخت هرمزگان 

کند.
بازار محل مقابله با قاچاق نیست 

حجت الاسلام والمسلمین عبادی زاده، نقطه مقابله با قاچاق را 
با  مبارزه  و خاطرنشان کرد: مکان  دانست  و مرز کشور  دریا 
قاچاق در بازار نیست و اینکه در بازار برای پیدا کردن کالای 
نظر  از  است؛ چراکه  اشتباه  امری  انجام شود  بازرسی  قاچاق 

شرعی، بازار اسلامی، مطهر کالا است.وی، مطمئن ترین منبع 
مالیاتی  افزایش  کرد:  عنوان  و  دانست  مالیات  را  دولت  مالی 
بازاریان با شعار اقتصادی مقام معظم رهبری ناسازگار است به 
همین جهت باید به سمت جلوگیری از فرارهای مالیاتی برای 
افزایش درآمدهای مالیاتی باشیم نه اینکه مالیات بازاریان را 
افزایش دهیم چراکه این امر باعث افزایش قیمت و اعمال تورم 

به بازار می شود.
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ایجاد زمین چمن فوتبال در رودان ضروری است 
نجمه شمس الدینی : نمایندگان مردم رودان در شوراهای اسلامی 
و  ورزش  اداره  ،رئیس  رودان  در  نماینده شرق هرمزگان  دفتر  ،رئیس 
جوانان با مدیرکل ورزش و جوانان استان هرمزگان  طی نشستی مسایل 
زیر  تقویت  و خواستار  را  مطرح  و مشکلات حوزه ورزش شهرستان 
ساخت های ورزشی رودان شدند . در این دیدار امیر دهباشی رئیس 
اداره ورزش و جوانان  شهرستان رودان با قدردانی از حمایت اداره کل 
ورزش و جونان در اجرای طرحها و پروژه های ورزشی گفت : چمن 
استادیوم تختی و تجهیز امکانات مورد نیاز ، احداث سالن ورزشی مسکن 
مهر ، احداث پیست تارتان بعد از 20سال انتظار و تأمین امکانات مورد 

نیاز توسعه ورزش در این شهرستان شایسته تکریم است . 
رئیس اداره ورزش و جوانان  شهرستان رودان افزود : این شهرستان 
لحاظ  از  تاریخی  های  ماندگی  عقب   ، گستردگی  و  وسعت  بدلیل 
زیرساختهای ورزشی ، وجود استعدادهای فراوان نیازمند توجه ویژه و 
حمایت های بیشتر است . احداث سالن سقف کوتاه به منظور گسترش 
ورزشهای سالنی و رزمی ، کمبود وسایل سرمایشی سالن ها ، تأمین نور 
زمین ورزشی تختی ، تعویض و اجرای کف پوش برخی سالنهای موجود 
در شهرستان از جمله در جغین و رودخانه ضروری است که امیدواریم با 
حمایت مدیرکل، مسئولین استانی، نمایندگان مردم در مجلس و پارلمان 

محلی ،شهرداران ، دهیاران و خیرین این کمبودها به حداقل برسد . 
محمد رمون زاده، رئیس شورای اسلامی  بخش جغین و نماینده شورای 
اسلامی شهرستان رودان هم در این نشست با اشاره به موفقیت های 
ورزشکاران در عرصه های مختلف گفت : هرچه توان داریم باید بکار 
گیریم تا ورزش همگانی و البته ورزش قهرمانی در استان هرمزگان و 
شهرستان رودان توسعه یابد . این توسعه منوط به تأمین زیرساخت 

هاست . 
رئیس شورای اسلامی  بخش جغین درخشش ورزشکاران این بخش در 
مسابقات رزمی کشور را نمونه ای بارز از توجه به استعدادها معرفی کرد 
و اقزود : سالن ورزشی بخش جغین نیازمن تجهیز به وسایل سرمایشی 
است و از طرفی با انجام کف پوش آن می توان بهره لازم را از آن گرفت . 
البته در این راستا شوراهای اسلامی و دهیاران آماده همکاری با اداره کل 
ورزش و جوانان هستند . وی استخر شنای رودان را یک ظرفیت خوب 
رای علاقه مندان به ورزشهای آبی دانست و تصریح کرد : این استخر باید 
تجهیز شود که با تجهیز آن می توان به توسعه ورزش و برگزاری مسابقات 
شنا همت گماشت .  رمون زاده از اقدامات انجام شده در توسعه ورزش در 

شهرستان رودان قدردانی کرد . 
حسین دوراندیش رئیس دفتر نماینده مردم شرق هرمزگان در مجلس 
شورای اسلامی در شهرستان رودان مطالبه گری در حوزه ورزش را مهم 
دانست و گفت : اداره کل ورزش و جوانان بیشتر با سنینی ارتباط دارد 
که ذاتا مطالبه گر هستند . ویژگی نوجوانان مطالبه گری است . این اتفاق 

بسیار اهمیت دارد .
رئیس دفتر نماینده مردم شرق هرمزگان در مجلس شورای اسلامی در 
شهرستان رودان افزود : توسعه زیر ساختهای ورزش نیازمند اعتبارات 
بسیار است که همین امر پروژه های ورزشی را زمان بر می کند اما هم 
نماینده مردم در مجلس ،هم مسئولین شهرستان و هم مدیرکل ورزش 
و جوانان مساعی خود را بکار گرفته تا توسعه زیرساختهای ورزشی به 
سرعت انجام شود .  دوراندیش ایجاد زمین چمن فوتبال دوم )استادیوم 
رودان (را برای شهرستان ضروری دانست و تصریح کرد : فوتبال درهمه 
تیمهای  قرار دارد و  به ویژه در رودان بسیار مورد توجه  استان  جای 
مختلفی در رده های سنی نیاز به زمین فوتبال دارند طبیعی است تنها 
زمین ورزشی تختی پاسخگوی علاقه مندان و ورزشکاران این رشته 

نباشد . آمادگی داریم در سطح ملی و استانی در کنار اداره کل ورزش 
برای تحقق این خواسته اقدام کنیم . 

ولی اله واحدی نماینده شورای اسلامی شهر رودان هم در این نشست 
با قدردانی از تلاشهای انجام شده در بخش ورزش گفت : منصفانه 
اگر قضاوت کنیم کنیم زیرساختهای خوبی در توسعه ورزش ایجاد 
تقویت  زیرساختها  این  باید  عمومی  تأمین سلامت  برای  ولی  شده 
شوند .شورای اسلامی شهر رودان و شهرداری این موضوع را اولویت 
قرار داده اند و همراهی های بسیار مطلوبی با بخش ورزش و سلامت 
دارند . توسعه ورزش محلات ، حمایت از نمایندگان شهرستان در لیگ 
های مختلف ، حمایت از ورزشکاران اعزامی به مسابقات کشوری و 
احداث زمینهای ورزشی محله ای بخشی از این اقدامات است اما منابع 

محدودی داریم که باید به فکر همه بخشها بود و هزینه کرد . 
شورا و شهرداری رودان از  توسعه ورزش حمایت می کند 

عضو شورای اسلامی شهر رودان افزود : مهمترین دغدغه فوتبالدوستان 
رودانی نبود زمین فوتبال به منظور میزبانی از تیمهای لیگ های استانی 
و کشوری است . سالها تنها زمین چمن شهرستان دچار مشکل بود و 
نمایندگان شهرستان مجبور بودند در شرایط سخت و زمین های غیر 
استاندارد تمرین کنند و علیرغم میزبانی در شهرهای دارای زمین ورزشی 
چمن فوتبال بازی کنند . این حق فوتبالدوستان رودانی است که بازی 
تیمهای شهرستانشان را در زمین خودی و از نزدیک تماشا کنند . به 
همت اداره کل ورزش پس از سالها صاحب زمین استاندارد شده است ، 
بهتر نیست در حراست ازآن تلاش شود . برای حفظ و نگهداری زمین 
راهی جز لیجاد زمین چمن دیگر وجود ندارد . شورا و شهرداری آماده 

همکاری در ایجاد این زمین ورزشی است .
وی تصذیح کرد : زیبنده نیست تیمهای رودانی که در لیگ استان و 
کشور رقابت میکنند مسابقات شان را در شهرستانهای دیگر برگزار کنند . 
انتظار می رود مدیرکل ورزش و جوانان ، نماینده مردم در مجلس شورای 
اسلامی و همه مسئولین استان به کمک ورزش رودان بیایند . حداقل 
با ایجاد تجهیزات لازم از امسال رودان بتواند از امتیاز میزبانی دررقابتها 
بهره گیرد . البته تأکید دارم زمین دوم چمن برای این شهرستان ضروری 
است و آماده همکاری هستیم . شورا و شهرداری رودان از  توسعه ورزش 

حمایت می کند 
به ورزش هرمزگان جفاهای بسیاری شده است 

غلامعباس شمس الدینی خبرنگار و دبیر بازنشسته آموزش و پرورش با 
اذعان به توانمندی ورزشکاران هرمزگانی گفت : زیرساخت های ورزش 
متناسب با درخشش ورزشکاران نیست . در هر رشته ای ذره ای حمایت 
صورت گرفته ،کمترین نتیجه اش مدال های کشور ،آسیایی ، جهانی 
و المپیکی بوده است . فیصل دانش ، هدیه کاظمی ، ابراهیم داوری ، 
اسلام جاهدی ،مهران قاسم زاده ، فرزانه حیدری ، حسن دهقانی، فهیمه 
زارعی و..و...و... دهها ورزشکار مدال آور دیگر نمونه های بارز استعدادهای 
هرمزگانی هستند که در ادوار مختلف افتخار آفرین بوده اند . شمس 
الدینی افزود : اگر صنایع از ابتدا ی فعالیت زیر بال ورزش هرمزگان را 
می گرفتند هنوز آلومینیوم در لیگ برتر بود ، اگر مسئولان استان دغدغه 
ورزش داشتند شهرداری بندرعباس در بالاترین سطح فوتبال کشور هنر 
نمایی می کرد . خطیف رودان که تا لیگ دو هم آمد نامش محو نمی 
شد .نامدیرانی که با سفارش و رانت بر مسند اداره کل ورزش نشستند 
، استعدادهای هرمزگان را از بین بردند . به ورزش هرمزگان با همین 

نامدیران جفای نابخشودنی شد . 
وی گفت : با اطمینان عرض می کنم روی هر رشته ای از رشته های 
رزمی ،تا قدرتی ،از ورزشهای تیمی تا انفرادی ، از ورزشهای فکری تا 

آبی و ماجراجویانه در هرمزگان سرمایه گذاری شود شک نکنید نتایج 
درخشانی بدست خواهد آمد . امروز خرسندیم که یک هرمزگانی با 
پیشینه ورزشی و شناخت کامل از ظرفیت های شهرستانها در رأس 
اداره کل است .لذا انتظار ما از مدیران بومی تلاش مجاهدانه و بی وقفه 
است .انتظارما از نمایندگان مجلس ، استاندار ،خیرین و مدیران صنعتی 
و شهری حرکت همدلانه  بسوی تقویت زیرساختهای ورزشی و اعتلای 
نام هرمزگان در میادین بین المللی و جهانی است . البته باید از زحمات 

مدیران در توسعه زیرساخت های ورزش رودان تشکر و قدردانی کرد 
توسعه زیر ساختهای  ورزشی مطالبه مردم و مسئولین است 

مظفر مهری خادمی مدیرکل ورزش و جوانان هرمزگان با ابراز خرسندی 
توسعه  در  و مسئولین  مردم  : همدلی  نشست گفت  این  برگزاری  از 
زیرساختهای ورزشی استان به ویژه شرق فرصت مغتنمی است که باید 
از آن بهره گرفت . نماینده ولی فقیه ، امامان جمعه مجمع نمایندگان 
نقطه  خیرین  و  ها  رسانه   ، صنایع  مدیران   ، ،فرمانداران  استاندار   ،
اشتراکشان و هدف واحدشان حمایت از ورزش و توسعه آن است . شرق 
هرمزگان و رودان هم به سبب عقب ماندگی هایی که در طول تاریخ 
در زمینه زیر ساختهای ورزشی وجود داشته نیازمند توجه بیشتر است 
. مدیرکل ورزش و جوانان هرمزگان توسعه عادلانه امکانات و تجهیزات 
را هدف مهم دولت اعلام کرد و افزود : علیرغم همه شرایط و مشکلاتی 
که وجود دارد ، بحمدلله کارهای بزرگی در حوزه ورزش انجام شده یا 
در حال اجراست . در شهرستان رودان هم کارهای خوبی در این حوزه 
انجام شده و تلاش می کنیم موانع سد راه توسعه ورزش را با همدلی 
و همکاری برطرف کنیم. خادمی با اشاره مواردی که در این نشست 
مطرح شد ،تصریح کرد : با توجه به عزم و اراده ای که در مجموعه 
مسئولان استان و شهرستان وجود دارد به حل مشکلات و مسایلی 
که مطرح گردید بسیار امیدوار هستم و تأکید دارم که تعامل مناسب 
موجب پیشرفت و توسعه خواهد شد .وی درپایان با اشاره به تجهیز زمین 
ورزشی شهر رودان ،گفت : طبیعتا نگهداری و حراست از زیرساخت های 
ورزشی یک اصل مهم است که باید مد نظر نظر مدیر و کارکنان ورزش و 
جوانان شهرستان قرار گیرد و با برنامه ریزی مناسبی که خواهند داشت 
امکان استفاده بهینه از امکانات موجود را فراهم می کنند اما تعدد و 
تکثر مسابقات فوتبال ، علاقه مندی شهروندان به این رشته ورزشی 
و حضور تیمهای شهرستان در لیگ های استان ، می طلبد که مسئله 
ایجاد زمین چمن دوم رودان مورد توجه قرار گیرد و آمادگی داریم با 
اعزام گروه مشاور و همکاری شورا و شهرداری این خواست شهروندان 
و فوتبالدوستان هم عملی شود . مدیرکل ورزش و جوانان هرمزگان از 
ورود شورای های روستایی و دهیاران به حوزه ورزش و توسعه زمین 
های ورزشی روستایی ، برگزاری مسابقات پیاده روی و تقویت ورزش 

همگانی تقدیر و تشکر کرد. 

نخستین رئیس هیئت
 ورزش های دریایی و ساحلی 

هرمزگان انتخاب شد

ریاست  انتخابات  عمومی  مجمع  نخستین 
هئیت ورزش های دریایی و ساحلی هرمزگان 
در بندرعباس برگزار شد که در پایان احسان 
به  و  کسب  را  ماخوذه  آرای  تمامی  کامرانی 
عنوان نخستین رئیس این هیئت در هرمزگان 

انتخاب شد. 
کامرانی که به عنوان سرپرست هئیت ورزش 
فعالیت می  هرمزگان  و ساحلی  دریایی  های 
کرد در جریان این انتخابات 20 رای کسب کرد 
و به مدت چهار سال به عنوان رئیس این هیئت 

در هرمزگان منصوب شد. 
همچنین پس از انتخاب نخستین رئیس هیات 
ورزش های دریایی و ساحلی هرمزگان، اعضای 
این مجمع،  لیلا قربانی را به عنوان نایب رئیس، 
 ، لشکری  عبدالله  دار،  خزانه  پور  کفاش  رضا 
محمدرضا صفا ، سعید خادمی پور را به عنوان 
و  دریایی  های  ورزش  رییسه  هئیت  اعضای 

ساحلی هرمزگان انتخاب کردند. 
در نخستین مجمع انتخابات هیات ورزشهای 
دریایی و ساحلی هرمزگان رضاشجیع سرپرست 
فدراسیون، مظفرمهری خادمی نسب مدیرکل 
معاونت  پور  زابلی  و جوانان هرمزگان،  ورزش 
توسعه ورزش اداره کل و جمعی از مسئولان 
اداره ورزش و جوانان و همچنین اعضای این 

مجمع حضور داشتند.

قشم میزبان مسابقات فوتسال 
جوانان هرمزگان شد

رییس اداره ورزش و جوانان شهرستان قشم از 
میزبانی مسابقات فوتسال جوانان هرمزگان در 
این جزیره خبر داد و گفت: با تصمیم هیات 
فوتبال استان این رقابت  ها به صورت متمرکز 
در 2 گروه الف و ب به مدت چهار روز برگزار 

می شود. 
رضا دریایی اظهار داشت: در این رقابت ها در 
گروه »الف« پنج تیم تمدن خورگو بندرعباس، 
آباد،  حاجی  ولی  پوریای  سیریک،  لبنی  فتح 
عنوان  به  عماد  و  میناب  هزاره  تربیت  آرمان 

نماینده شهرستان مرزی قشم شرکت دارند.
این  »ب«  گروه  در  همچنین  داد:  ادامه  وی 
مسابقات که در شهر بندرعباس برگزار خواهد 
شد، پنج تیم فوتسال دیگر حضور دارند.رییس 
اداره ورزش و جوانان شهرستان قشم توضیح 
شک  بدون  مسابقاتی  چنین  برگزاری  داد: 
استان  فوتسال  های  تیم  برای  قوی  پشتوانه 
هرمزگان خواهد بود.دریایی اضافه کرد: در این 
سری از مسابقات در گروه »الف« 10 مسابقه در 
جزیره قشم نگین خلیج فارس برگزار خواهد 

شد.

خبر

برتری جوانان فولاد هرمزگان در لیگ برتر فوتبال ساحلی کشور
تیم فوتبال ساحلی فولاد هرمزگان در آغاز لیگ برتر جوانان کشور، چادرملو اردکان را مغلوب کرد. در روز 
نخست مرحله مقدماتی این رقابت ها به میزبانی اردکان، نماینده استان با نتیجه پر گل 4 بر یک تیم چادرملو 
این شهر را از پیش رو برداشت. امیرحسین دهقانی، امیرحسین حمزه پور، وهاب غلامی و عیسی عبیدحق 

در این دیدار برای فولادی ها گلزنی کردند.
فولاد هرمزگان در گروه نخست با تیم های چادرملو اردکان، نماینده کرمان و دهیاری صادق آباد شهر کرد 

همگروه است.
تداوم برد های نوجوانان فولاد هرمزگان در لیگ برتر فوتسال کشور 

در سومین روز از دور برگشت لیگ برتر فوتسال نوجوانان کشور، تیم فولاد هرمزگان ایرانیان خمین را 
شکست داد. در ادامه این پیکار ها به میزبانی ازَنا )لرستان(، نماینده استان با نتیجه 4 بر دو تیم ایرانیان خمین 
را مغلوب کرد.فولادی ها با این برتری با هشت برد متوالی و کسب 24 امتیاز همچنان در صدر جدول گروه 
خود قرار دارند.شاگردان محمود حمزه پور در تیم فولاد هرمزگان امروز برابر مهر عظام مشهد صف آرایی 

می کنند. لیگ برتر فوتسال نوجوانان کشور با رقابت 12 تیم در دو گروه پیگیری می شود.
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اقتصادهای نوظهور، اقتصاد جدید جهانی ایجاد  می کنند 

دبیر شورایعالی  و  رئیس جمهور  مشاور  عبدالعلی پوراشرف- 
مناطق آزاد تجاری- صنعتی و ویژه اقتصادی در نشست خبری 
که با حضور خبرنگاران رسانه های کشور چین در حاشیه برگزاری 
 )CIFIT( تجارت  و  نمایشگاه سرمایه گذاری  و سومین  بیست 
برگزار شد، گفت: در آینده نزدیک اقتصادهای نوظهور اقتصاد جدید 
نخستین  در  عبدالملکی  کرد.حجت الله  خواهند  ایجاد  را  جهانی 
روز از برپایی نمایشگاه سرمایه گذاری و تجارت )CIFIT( چین 
در پاسخ به پرسش یکی از خبرنگاران مبنی بر اینکه با توجه به 
به چه همکاری  تمایل  این کشور  بریکس«،  در»  ایران  عضویت 
هایی با اعضای گروه اقتصادهای نوظهور جهانی دارد، اظهار داشت: 
ایران در سال های اخیر وارد اتحادیه های بزرگ اقتصادی از جمله 
»شانگهای« و»بریکس« شده، ما معتقد هستیم در آینده نزدیک 
کشورها و اقتصادهای نوظهور اقتصاد جدید جهانی را ایجاد خواهند 
کرد؛ اقتصادی عاری از فشار و بحران برخلاف نظام اقتصادی که 
امریکایی ها بر جهان حاکم کردند. عبدالملکی افزود: از اقتصاد دانان 
چینی و مسئولین این کشور درخواست داریم قدر این پیشرفت 
اقتصادی خود را بدانند و با شجاعت و همکاری سایر کشورها برای 
ایجاد نظم جدید اقتصادی پیش روند؛ بی شک کشورهایی مثل 
ایران نیز در این مسیر همراهی خواهند کرد و اقتصاد جدیدی 

ایجاد خواهد شد. 
وی با بیان اینکه در ایران 1۵ منطقه آزاد و 33 منطقه ویژه اقتصادی 
وجود دارد، گفت: در این نمایشگاه 8۵0 بسته سرمایه گذاری به 

ارزش 1۵ میلیارد یورو مربوط به این 48 منطقه را ارائه خواهیم.
مشاور رئیس جمهور در توضیح بسته های سرمایه گذاری ارائه شده 
در نمایشگاه، توضیح داد: بسته سرمایه گذاری شامل 3 بخش است؛ 
بخش اول مطالعات امکان سنجی اقتصادی که نشان می دهد هر 
کدام از این پروژه ها به چه میزان سوداور هستند، بخش دوم این 
بسته ها شامل زمین و امکانات زیربنایی مثل آب برق و جاده است 
که برای همه این پروژه ها تأمین شده است و بخش سوم مجوزهای 
قانونی بی نامی است که برای تک به تک این پروژه ها صادر شده 
و هر سرمایه گذاری که علاقه مند باشد بسته سرمایه گذاری و 
مجوز بی نام به نامش زده می شود و در کم ترین زمان می تواند 
شروع به کار کند. عبدالملکی، تصریح کرد: با توضیحات ارائه شده 
فعالیت سرمایه گذاران را بسیار راحت کرده ایم و هیچ مشکلی از 
نظر اقتصادی، اداری و اجرایی نخواهند داشت؛ در همین راستا 
دعوت می کنیم از سرمایه گذاران چینی برای انجام پروژه های 
سرمایه گذاری به غرفه ایران در نمایشگاه مذکور مراجعه نمایند 
و این بسته های سرمایه گذاری را از نزدیک بررسی کنند. وی با 
تأکید بر این مهم که در مناطق آزاد و ویژه اقتصادی ایران معافیت 
های بلند مدت مالیاتی و دائمی گمرکی وجود دارد، اظهار داشت: 
در این مناطق هزینه مواد اولیه و انرژی بسیار پایین است؛ بعنوان 
مثال هزینه انرژی در این مناطق تقریبا یک دهم هزینه انرژی در 
سطح جهانی و هزینه نیروی کار تقریبا یک پنجم متوسط جهانی 
است که همین باعث می شود مناطق آزاد ایران بهشت سرمایه 
گذاری باشد. دبیر شورایعالی مناطق آزاد و ویژه اقتصادی افزود: 
بیش از 200 هزار نوع کالا از نفت و گاز تولید می شود که ایران و 
چین می توانند در تولید این 200 هزار محصول با یکدیگر همکاری 
داشته باشند؛ علاوه بر این در بخش هایی مثل کشاورزی، خودرو 
سازی و فناوری اطلاعات امکان همکاری میان دو کشور وجود دارد. 
عبدالملکی با اشاره به اینکه در بخش های که به فناوری پیشرفته 
نیاز است امکان همکاری دو جانبه نیز وجود دارد، خاطرنشان کرد: 

کشور چین سالانه بیش از ۵00 میلیارد دلار در بخش R&D و 
بخش فناوری پیشرفته قادر به سرمایه گذاری است ایران نیز در 
سال های گذشته یکی از بالاترین نرخ های رشد فناوری در دنیا را 
داشته است؛ لذا بر همین اساس حوزه فناوری های پیشرفته می 

تواند یکی از جنبه های همکاری های مشترک دو کشور باشد . 
وی در بخش دیگری از سخنانش در جواب این پرسش که آیا ایران 
به استمرار اقتصاد رو به رشد چین اعتقاد دارد؛ اظهار داشت: ایران 
بر این باور است چین ظرفیت های بسیار بالایی برای پیشرفت 
اقتصادی دارد؛ در واقع این مسیر پیشرفت طی 20 سال اخیر به 
دلیل زاویه گرفتن از الگوی اقتصاد آمریکا و دنبال نکردن سیاست 
آنها بوده و در این مدت چین تلاش کرد به لحاظ فناوری سرآمد 
باشد و پول ملی خود را جایگزین دلار کند. ما معتقد هستیم اگر 
چین این مسیر را ادامه دهد حتما پیشرفت بیشتری خواهد داشت. 
مشاور رئیس جمهور با توضیح اینکه برای اولین بار است مناطق 
در  مستقل  و  کامل  پاویون  یک  با  ایران  اقتصادی  ویژه  و  آزاد 
نمایشگاه چین شرکت می کنند، تصریح کرد: تلاش می کنیم در 
گفتگو با سرمایه گذاران چینی بسته های سرمایه گذاری را عرضه 
و بتوانیم به تفاهمنامه ها و قرارداهای سرمایه گذاری برسیم؛ این 
سفر و این برنامه نقطه شروع یک دوره همکاری جدید بین مناطق 
آزاد و ویژه اقتصادی ایران و کشور چین است. عبدالملکی با اشاره 
به انعقاد قرارداد 2۵ ساله میان ایران و چین، افزود: روسای جمهور 
دو کشور در خصوص همکاری مناطق آزاد ایران و چین مذاکرات 
خیلی مهمی داشته اند. وی در پاسخ این سوال که چرا ایران این 
نمایشگاه را به عنوان معرفی و بستری برای مناطق آزاد انتخاب 
کرده است؛ گفت: سیاست اصلی ما در مدیریت مناطق آزاد و ویژه 
اقتصادی ایران، گسترش سرمایه گذاری است و این نمایشگاه یکی 
از بزرگ ترین رویدادهای جهان در حوزه سرمایه گذاری محسوب 
می شود که کشورها و شرکت های بسیار زیادی در آن شرکت می 
کنند و در تمام دوره هایی که برگزرا شده نمایشگاه بسیار موفقی 
بوده؛ بدیهی است که ما نیز از فرصت های سرمایه گذاری در این 

نمایشگاه استفاده کرده و به همین جهت در آن شرکت نمودیم.
بین المللی  نمایشگاه  در  قشم  آزاد  منطقه  فعال  حضور 

 CIFIT
 )CIFIT ( بیست و سومین نمایشگاه سرمایه گذاری و تجارت
آزاد جمهوری  مناطق  سایر  و  قشم  آزاد  منطقه  با حضور  چین 
و  کشور  از 100  بیش  کنندگان  شرکت  کنار  در  ایران  اسلامی 
۵000 شرکت از نقاط مختلف جهان، رسما آغاز به کار کرد.بیست 
و سومین نمایشگاه سرمایه گذاری و تجارت ) CIFIT( چین به 
عنوان یکی از بزرگترین رویدادهای تخصصی این حوزه در حالی 
افتتاح شد که مناطق آزاد و تجاری ایران در این نمایشگاه حضوری 
فعال دارند.منطقه آزاد قشم با بیش 90 بسته سرمایه گذاری در 
حوزه های مختلف زیرساختی و لجستیک، نفت و انرژی، صنعت، 
المللی  بین  نمایشگاه  این  در  گردشگری  و  کشاورزی  و  شیلات 
گذاری  سرمایه  های  بسته  اقتصادی،  رویداد  این  دارد.در  حضور 
ایران در غرفه  اقتصادی  ویژه  و  آزاد  مناطق  بسترهای موجود  و 
416C نمایشگاه شیامن، به سرمایه گذاران، صاحبان مشاغل و 
بازدیدکنندگان معرفی خواهد شد.پاویون جمهوری اسلامی ایران 
با محوریت هفت منطقه آزاد انزلی، ارس، ماکو، اروند، چابهار، قشم 
و کیش در سالن C3 در همسایگی پاویون کشورهایی نظیر قطر، 
اندونزی، مالزی، صربستان و برزیل قرار دارد.بیست و سومین رویداد 
تجارت و سرمایه گذاری چین )سیفیت 2023( به عنوان تنها رویداد 

تشویق سرمایه گذاری کشور چین برای تسهیل سرمایه گذاری های 
سال  سپتامبر   11 الی   8 امروز  از  کشورها  دیگر  در  مشترک 
2023 میلادی )برابر با 17 لغایت 20 شهریورماه 1402 هجری 

خورشیدی( در شهر شیامن کشور در حال برگزاری است.
استقبال فعالان اقتصادی و سرمایه گذاران چینی از غرفه 

CIFIT منطقه آزاد قشم در نمایشگاه بین المللی
داشت:  اظهار  مطلب،  این  بیان  با  اردبیلی  زاده  عظیم  منصور 
منطقه آزاد قشم با بیش از 90 بسته سرمایه گذاری در حوزه های 
لجستیک، نفت و انرژی، صنعت، شیلات و گردشگری را در این 
رویداد بین المللی برای فعالان اقتصادی و سرمایه گذاران ارائه می 
کند. معاون اقتصادی و سرمایه گذاری سازمان منطقه آزاد قشم 
افزود: در نخستین روز از برگزاری بیست و سومین رویداد تجارت 
و سرمایه گذاری چین ) CIFIT( استقبال خوبی از جانب فعالان 
اقتصادی و سرمایه گذاران کشور چین از غرفه منطقه آزاد قشم 
صورت گرفت. براساس این گزارش، دبیرخانه شورایعالی مناطق 
آزاد و ویژه اقتصادی کشور به همراه هفت منطقه آزاد اروند، کیش، 
پاویون جمهوری  با حضور در  ماکو  و  ارس  انزلی،  قشم، چابهار، 
اسلامی ایران و با راهبرد معرفی مناطق آزاد به عنوان پیشران حوزه 
سرمایه گذاری خارجی، در رویداد بزرگ CIFIT شهر شیامن چین 

شرکت دارد.
استقبال سرمایه گذاران چینی برای توسعه و تجهیز بنادر 

قشم 
از  قشم  آزاد  منطقه  سازمان  سرمایه گذاری  و  اقتصادی  معاون 
بنادر قشم  برای توسعه و تجهیز  استقبال سرمایه گذاران چینی 
منصور  داد.  خبر  خصوص  این  در  سازنده ای  مذاکرات  انجام  و 
عظیم زاده اردبیلی با اشاره به حضور در بیست و سومین رویداد 
سرمایه گذاری و تجارت چین )CIFIT( اظهار داشت: شرکت در 
این رویداد بین المللی با هدف ایجاد تعامل هدفمند اقتصادی و 
مذاکره با سرمایه گذاران خارجی جهت توسعه زیرساخت ها و رونق 
بخش های مختلف اقتصادی در جزیره قشم صورت گرفته است.

وی افزود: در دو روز نخست برگزاری نمایشگاه بین المللی چین 
)CIFIT( مذاکرات خوبی با سرمایه گذاران علاقه مند درخصوص 
توسعه و تجهیز بنادر تجاری جزیره قشم و رونق بخشیدن به این 

حوزه صوررفته است.
قشم  آزاد  منطقه  سازمان  سرمایه گذاری  و  اقتصادی  معاون 
خاطرنشان کرد: پیگیری و جلب توجه سرمایه گذاران چینی برای 
حضور و سرمایه گذاری در موضوعات مرتبط با منطقه آزاد قشم 
مندرج در سند جامع همکاری راهبردی 2۵ ساله ایران و چین 
نیز از دیگر موضوعاتی است که شرکت در این رویداد بین المللی 
می تواند به تسهیل آن کمک کند.عظیم زاده اردبیلی بیان داشت: 
منطقه آزاد قشم با بیش از 90 بسته سرمایه گذاری در حوزه های 
لجستیک، نفت و انرژی، صنعت، شیلات و گردشگری را در این 
رویداد بین المللی ارائه کرده که با استقبال خوبی از جانب فعالان 
اقتصادی و سرمایه گذاران کشور چین مواجه شده است.وی تصریح 
همکاری های  سازمان  در  ایران  اسلامی  جمهوری  کرد:  عضویت 
ساله   2۵ جامع  برنامه  همچنین  و  بریکس  پیمان  شانگهای، 
ایران و چین، فرصت های  همکاری های راهبردی مشترک میان 
فراهم کرده  اقتصادی  و  تقویت معاملات تجاری  مناسبی جهت 
از  قشم  توسعه  و  سرمایه گذاری  شرکت  مدیره  هیئت  استعضو 
 Xiamen(برگزاری جلسه ای با شرکت راه و جاده شیامن چین
Roads and Bridges co( جهت تفاهم برای تکمیل پروژه 

شبکه جامع ارتباطی خلیج فارس خبر داد.یاسر سلیمانی با بیان 
این خبر، اظهار داشت: در حاشیه بیست و سومین رویداد بین 
المللی سرمایه گذاری و تجارت چین )CIFIT 2023( جلسه ای 
با حضور رییس هیات مدیره و مدیرعامل سازمان منطقه ازاد قشم 
و رییس هیات مدیره شرکت سرمایه گذاری و توسعه قشم، با قائم 
مقام و مدیران ارشد شرکت راه و جاده شیامن برگزار شد. وی ادامه 
داد: این جلسه با توجه به ظرفیت های بالای فنی مهندسی کشور 
چین در احداث سازه های آبی و با توجه مشابه بودن موقعیت 
جزیره شیامن نسبت استان فوجیان با جزیره قشم و سرزمین اصلی 
در استان هرمزگان و همچنین بهره گرفتن از تجربیات یکی از 
بزرگترین شرکت های ساخت سازه های آبی چین این نشست دایر 
گردید.عضو هیئت مدیره شرکت سرمایه گذاری و توسعه قشم افزود: 
این جلسه در راستای تکمیل پروژه شبکه جامع ارتباطی خلیج 
فارس )شامل توسعه بندر کاوه- جاده و راه آهن و احداث پل خلیج 
فارس( به عنوان یکی از پروژه های راهبردی کریدور جنوب شمال 
کشور مذاکراتی صورت پذیرفت.سلیمانی در پایان خاطرنشان کرد: 
شبکه جامع ارتباطی خلیج فارس با اتصال جزیره قشم به سرزمین 
اصلی، همواره به عنوان یک ضرورت  جهت پیشرفت اقتصادی این 
ترانزیتی جزیره قشم  نفتی و  منطقه در حوزه های گردشگری، 
محسوب شده و یکی از مطالبات اصلی مردم جزیره قشم است.

براساس این گزارش، پروژه خلیج فارس ذیل طرح شبکه جامع 
ارتباطی خلیج فارس و شامل 4 پروژه پل خلیج فارس، توسعه بندر 
کاوه، احداث 4 لاین بزرگراه از بندر کاوه تا سرزمین اصلی و خط راه 
آهن بین سرزمین اصلی و جزیره قشم است که انجام تمامی پروژه 

ها وابسته به اتمام پروژه پل است.
برگزاری دوره آموزشی قانون پایانه های فروشگاهی و 

سامانه مودیان در قشم
مدیر بازرگانی و اصناف سازمان منطقه آزاد قشم از برگزاری دوره 
برای  مودیان«  و سامانه  فروشگاهی  پایانه های  »قانون  آموزشی 
تمامی فعالان اقتصادی و صنفی حقیقی و حقوقی در جزیره قشم 
خبر داد. هرمز امیری با بیان این مطلب، اظهار داشت: با توجه به 
اینکه اجرای قانون پایانه های فروشگاهی و سامانه مودیان و نیز 
ارسال الکترونیکی صورتحساب های فروش از ابتدای مهرماه سال 
جاری اعمال و الزام گردیده است، برای برگزاری این دوره آموزشی 
برنامه ریزی شد. وی ادامه داد: هدف از برگزاری این دوره آموزشی 
اطلاع رسانی، اگاهی بخشی، آموزش و پاسخگویی به سوالات و 
ابهامات احتمالی فعالان اقتصادی قشم برای تمامی فعالان صنفی، 
کسبه، تجار، بازرگانان و تولیدکنندگان جزیره است. به گفته مدیر 
برنامه ریزی  آزاد قشم؛ طبق  اصناف سازمان منطقه  و  بازرگانی 
صورت گرفته این دوره آموزشی به صورت رایگان در تاریخ 29 
شهریورماه سال جاری با همکاری اداره کل سازمان امور مالیاتی 
استان هرمزگان برگزار می شود. امیری در پایان خاطرنشان کرد: 
تمامی واحدهای صنفی، تولیدی و فعالان اقتصادی در منطقه آزاد 
قشم با دریافت و تمدید مجوز از سازمان منطقه آزاد و فعالیت 
و انجام تکالیف قانونی از جمله تسلیم اظهارنامه و ارائه اطلاعات 
عملکرد مالی حساب مشمول معافیت مالیاتی پیش بینی شده 
در قوانین خواهند بود.گفتنی است؛ قانون پایانه های فروشگاهی 
و سامانه مودیان به عنوان بستر اصلی جهت اجرای قوانین مالیاتی 
افزوده  ارزش  بر  مالیات  قانون  مشمول  که  کسانی  همه  و  است 
هستند مکلف به عضویت و ثبت نام در سامانه مودیان بوده و برای 
فروش کالا و خدمات خود باید صورتحساب الکترونیکی صادر کنند.


